
 
 
 
 

 עיריית רעננה 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 לוגו העירייה

 
 
 

 תמלול 

 מן המניין שלא מועצה  ישיבת 
 

 30.01.2022, בתשפ"  ח בשבטכ" ,  ראשון מיום  
 

 
 
 
 

 –  03-5373237הופק ע"י: בונוס פרוטוקולים בע"מ, טלפון:   -
 
 
 
 

 



 וגו חברת התמלולל           עיריית רעננה                                                                              
 30.01.2022ישיבת מועצה שלא מן המניין 

 
 

 2 
 

 עיריית רעננה 
 מן המנייןשלא ישיבת מועצה  תמלול

 30.01.2022,  בתשפ"ח בשבט כ", ראשוןמיום  
 

   משתתפים: 

 ראש העיר  -  מר ברוידא חיים 

 חברת מועצה  -  גב' דרורה כהן 

 חברת מועצה  -  גב' הוכברג ענבר 

 חבר מועצה  - מר עייאש לורן משה 

 חבר מועצה  -  מר רחמים שלום 

 חבר מועצה  -  מר גולדמן חיים 

 חברת מועצה  - גב' ויינטראוב רונית 

 חבר מועצה  -  מר ניר קריסטל 

 חבר מועצה  -  מן מיכאל מר רייז 

 חברת מועצה  -  גב' ארז סגן איילת 

 חבר מועצה    -  מר אלוש אלי 

 חברת מועצה  -  גב' מיכל ברם 

 חבר מועצה  -   מר עמית צור 

 חברת מועצה  -  גב' מירב מאיר 

 חברת מועצה  -  גב' סלוצקי דבי 

 חברת מועצה  -   גב' שחר גלי 

 חבר מועצה  -   מר כהן אילן 

 

 



 וגו חברת התמלולל           עיריית רעננה                                                                              
 30.01.2022ישיבת מועצה שלא מן המניין 

 
 

 3 
 

 חסרים: 

 חבר מועצה  -   רז ברט מר א 

 חברת מועצה  -  גב' פוזמנטיר אנה 

 
  מוזמנים: 

 מנכ"ל העירייה  - מר אריאל הילדסהיימר 

 גזבר העירייה  -  מר יוסי מזרחי 

 היועצת המשפטית לעירייה    -  עו"ד תהילה סובל 

 מבקרת העירייה  -   גב' גלית פלג 

 
 
 
 
 

   על סדר היום:

 . 2022אישור תקציב פיתוח לשנת  .1

  . 2022ור תקציב רגיל לשנת  איש .2

 מהתקציב.   5%אישור מסגרות אשראי בגובה  .3



 וגו חברת התמלולל           עיריית רעננה                                                                              
 30.01.2022ישיבת מועצה שלא מן המניין 

 
 

 4 
 

 

 . 2022אישור תקציב פיתוח לשנת  .1

 

. התקציב  2022אישור תקציב פיתוח לשנת    -  אני עובר לישיבה שלא מן המניין מר חיים ברוידא: 

הצפויה. הכנסנו  מיליון ₪, והוא תואם את היקף ההשבחה    194תב"ר יעמוד השנה על    –הבלתי רגיל  

השנה פרויקטים תכניות ויוזמות מגוונות, כדי לתת שירות מיטבי לתושבי העיר לשדרג ולהעצים את 

העשייה בתחומי הפיתוח, התשתיות והבינוי. שמח שרוב מוחלט של הפרויקטים, היוזמות והתוכניות 

גני    10ים, תכנון והקמת  בתי ספר חדש  10אושרו. מודה לחברים על כך. בין הפרויקטים, בינוי ותכנון  

נוספים, פארק אתגרי על שטח של   דונם, מדרחוב חדש ברעננה, שדרוג מע"ש לאחר המון    11ילדים 

המון שנים, הקמת מתחם חדש וייחודי לגיל הרך, תכנית אב לשדרוג גינות משחקים וגני שעשועים, 

ית אב להצללות, תכנית אב  תכנית לשדרוג השכונות הוותיקות, תכנית לשדרוג מיסעים ומדרכות, תכנ

 להתייעלות אנרגטית.  

וקידום   נוספות, שבילי אופניים, המשך פיתוח  ירוקות  גינות  שדרוג אחוזה, פיתוח שצ"פים חדשים, 

תחומי   בכל  העיר  לפיתוח  תכניות  ועוד  ועוד  לבנים  יד  רחבת  שדרוג  החדשות,  בשכונות  התשתיות 

רויקטים כבר יצאו לדרך על פי תכנית העבודה, אך  החיים. חלק מהפרויקטים, תודה רבה... חלק מהפ

לטובת   והכרחיות  חיוניות  נחוצות  תכניות  אלה  לאשר.  שעלינו  פרויקטים  מספר  נותרו  עדיין 

 התושבים, לטובת השירות ולמען כלל האוכלוסייה ברעננה. 

תגרים.  אני עובר לעדכון התב"רים. בית ספר חורב, בית ספר מוכש"ר שצפוי להיות מוקם בקריית א

הנהגת  הספר,  בית  הנהלת  עם  בתיאום  המקצועי  והדרג  הנדסה  אגף  ידי  על  בקפידה  נבחר  המיקום 

ההורים של בית הספר, הצוות החינוכי ומשרד החינוך. וכידוע לכולם אנו במצוקת שטחים ברעננה,  

לא, פשוט בכל מיני רעיונות מופרכים, כגון לשכן את בית הספר על שם רועי קליין ז"ל או במתחם בור

  -תלמידים, מגיל הגן ועד סיום התיכון  900מנותקים מהמציאות. המתחם הזה צפוי להכיל 
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 שליש מרעננה.  500בינתיים יש  גב' דבי סלוצקי: 

 

 זה מגיע להם ומגיע להם.   מר חיים ברוידא: 

 

 , לא, כי זה כל גני הילדים  : גב' דרורה כהן

 

 ת. כולל תלמידים ואנשי צוו מר חיים ברוידא: 

 

 שעד היום היו מפוזרים.    : גב' דרורה כהן

 

 שלנו.   רובם המוחלט נולדו וגרים פה ברעננה מר חיים ברוידא: 

 

 בשונה מבנות חיל.    : גב' דרורה כהן

 

 שליש.  גב' דבי סלוצקי: 

 

  -יש לי שאלה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 -בית הספר ממוקם מר חיים ברוידא: 

 

 .  95%שליש, זה  זה לא מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -בית הספר ממוקם כיום מר חיים ברוידא: 
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 למה אתם אומרים שטויות?  מר משה עייאש לורן: 

 

ופדגוגי   מר חיים ברוידא:  פיזי  במצב  לחי,  תל  ברחוב  עקיבא  בני  מתחם  בתוך  טלאי  על  טלאי 

פשר להגדיל רעוע ועלוב. אז אם אתם תסתכלו על התמונות, אני הייתי שמח שיסגרו את האור ואם א

  -את התמונות, שתראו על מה אני מדבר. זה בית ספר 

 

 הם גם לא גונבים חמצן לאף אחד.   מר אילן כהן:

 

 אם אפשר להגדיל, אפשר להגדיל? לצופף ולהגדיל?    מר חיים ברוידא: 

 

 ... לשחק, אין איפה ללמוד.  מר חיים גולדמן: 

 

 אני יודעת.   : גב' דרורה כהן

 

 מצד ימין מורה מלמדת במרחב הפתוח של בית הספר. זה משרדו של דנציגר?   מר חיים ברוידא: 

 

 ציגר. נשל ד מר אריאל הילדסהיימר:

 

של   מר חיים ברוידא:  הכיתה  לרוחב  לב  שימו  דנציגר.  הרב  הספר  בית  מנהל  של  משרדו  זה 

 מטר. שימו לב לילדים מצד שמאל.  3.5הילדים האלה שלומדים, הרוחב שלה לדעתי הוא 

 

   -אבל הם לא ילדי ישראל, לא חשובים, זה רק  : גב' דרורה כהן

 

מצד ימין איך נראה בית הספר, ככה הוא נראה, הכול עזובה, הכול נוזל ואין  מר חיים ברוידא: 
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   -מצב, וילד שלומד

 

   -זה פועל ללא רישיון גב' דבי סלוצקי: 

 

 הם לא גונבים חמצן לאף אחד פה.   מר אילן כהן:

 

   -וילד שלומד. חבר'ה וידא: מר חיים בר

 

 ... רישיון כמוכר שלא רשמי ודאי.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -אפשר להדליק את האורות. אלה הילדים שלנו ולאף אחד מר חיים ברוידא: 

 

   -אין בעיה שימוש חורג גב' דבי סלוצקי: 

 

  -אין את הזכות היום לאחר שהגענו מר חיים ברוידא: 

 

 ף הנדסה בתנאים האלה? באג גב' דבי סלוצקי: 

 

  -לאף אחד מר חיים ברוידא: 

 

בואו נקים מבנה ראוי, מבנה כמו שצריך. הם היום שוכרים מגוף פרטי מבני  מר אריאל הילדסהיימר:

 עקיבא. 

 )מדברים יחד(  
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 הם ילדי רעננה.    : גב' דרורה כהן

 

חה, ממיטב ילדינו. הם ומגיע להם ילדינו, ילדים דתיים. מותר להם לקבל רוו  מר אילן כהן:

 לא...

 

 אין להם... רעננה, אין להם.   : גב' דרורה כהן

 )מדברים יחד(  

 

 ילדים.  900 מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -פעמים בכנסת 3... זה כבר שנתיים, אני נסעתי  מר משה עייאש לורן: 

 

 תדאג להם גם כן.   מר רחמים שלום: 

 

   -אני מדבר איתם מר משה עייאש לורן: 

 

   -בית הספר הזה קיים ברעננה, כמה שנים? בית הספר הזה קיים ברעננה ר חיים ברוידא: מ

 

 שנה.  20מעל  מר חיים גולדמן: 

 

שנה, ואני כראש עיר לוקח אחריות. ויושבים פה גם אנשים שאינם דתיים.   20 מר חיים ברוידא: 

ים אוטומטית. אז הדבר הזה וגם אתה אינך דתי, וגם את אינך דתייה. ואני לא מדבר על אלה שמתנגד

 אתם צריכים היום להעביר אותו. 
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 אתה מפלה אותם.   מר ניר קריסטל: 

 

 ? ניר, אפשר לשאול אותך שאלה מר משה עייאש לורן: 

 

 מי מפלה אותם?   מר חיים ברוידא: 

 

 ... בהפליית ילדים ברעננה בחיים.  מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  

 

 להם? מה יש? מה יש?  למה לא מגיע  מר אילן כהן:

 

 למה אני צריכה...    : גב' דרורה כהן

 

 למה לא מגיע להם ניר? בחייך.   מר אילן כהן:

 

 למה אני צריכה להתחנן לתת להם בית ספר, למה?    : גב' דרורה כהן

 

 ניר, מה אתה נגרר אחרי מר"צ?   מר אילן כהן:

 

 למה?   : גב' דרורה כהן

 

 דיים.  אלה ילדים יהו  מר אילן כהן:

 

 סליחה, אני יכול לשאול שאלה את ניר?  מר משה עייאש לורן: 
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 אלה ילדים יהודיים, לא לוקחים חמצן מאף אחד.    מר אילן כהן:

 

  -לא הבנת מר ניר קריסטל: 

 

 הם אנשים מתוך ילדינו. אני לא מבין.   מר אילן כהן:

 

 ניר למה אתה נגד? למה אתה נגד?   : גב' דרורה כהן

 

 הם מוכנים לקבל שם.    כהן:מר אילן 

 

 למה אתה נגד?    : גב' דרורה כהן

 

 אני לא מבין את זה.    מר אילן כהן:

 

טוב,   מר משה עייאש לורן:  מבין  אני  אם  שלך  הטענה  שאלה?  אותך  לשאול  יכול  אני  ניר,  סליחה 

 שהמקום שעכשיו הם הולכים לקבל זה באזור התעשייה, שזה באמת נכון.  

 

 מפריע לאף אחד. לא מפריע לאף אחד.   לא  מר אילן כהן:

 

 סליחה, סליחה,   מר משה עייאש לורן: 

 

 והם רוצים את זה.    : גב' דרורה כהן
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מה  מר משה עייאש לורן:  אבל  העיר.  בקצה  אותו  זורקים  ספר  שבית  ייתכן  לא  באמת  שבאמת, 

   -לעשות שאלה שהיו כל השנים בשלטון לא דאגו להם. ובגללם הם לומדים ככה

 

 התנכלו להם, התנכלו להם.   אילן כהן: מר

 

אין פתרון אחר, זה או לעשות שם או לא לעשות. אז ניר, מה הפתרון שלך לא  מר משה עייאש לורן: 

 לעשות? 

 

 אף אחד עוד לא שכנע אותי.  מר ניר קריסטל: 

 

  -סליחה מר משה עייאש לורן: 

 

   -הצבעת בעדניר  2020אתה הצבעת בעד. בדצמבר  מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -ניר, ישבת בישיבה מר חיים ברוידא: 

 

  -בישיבת מועצה הצבעת בעד מר אריאל הילדסהיימר:

 

בישיבת המועצה, הצבעת, הצבעת. מאחר שאני החלטתי שאתה  מר חיים ברוידא:  ישבת  אתה 

 לא תהיה איתי, אתה הולך נגד. 

 

 אתה החלטת?  מר ניר קריסטל: 

 

 מיליון ₪...   10כמעט  מר אריאל הילדסהיימר:
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 )מדברים יחד(  

 

   -ניר זה לא אישי. חיים, חיים, אסור שזה יהיה אישי, זה חייב להיות  : גב' דרורה כהן

 

 לא אישי, לא אישי. אבל הם עושים את זה אישי.   מר חיים ברוידא: 

 

 ...   : גב' דרורה כהן

 

 אבל הם עושים את זה אישי.  מר חיים ברוידא: 

 

 . מה זה? מה לא מגיע להם בית ספר? רק לילדים שלכם מגיע בית ספר?  ..  : גב' דרורה כהן

 

 בוודאי שמגיע להם.   מר ניר קריסטל: 

 

 אז תצביע בעד, תצביע בעד.  מר חיים גולדמן: 

 

 תימנע, תימנע.    מר אילן כהן:

 

 אז תצביע בעד.   מר חיים גולדמן: 

 

 תימנע.   מר אילן כהן:

 

 יהיה להם. אם תצביע בעד  מר חיים גולדמן: 
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רוצים את בית הספר באזור התעשייה. אנחנו מעוניינים להיות שם. המקום    מהקהל:

 הזה טוב לנו. אנחנו היינו שם, בחרנו אותו, ראינו אותו. 

 

 למה הוא מדבר בכלל?   מר מיכאל רייזמן: 

 

 ... בדיוק מה שקורה שם.    מהקהל:

 

 מפקד טייסת בצה"ל.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אז מה אם הוא מפקד טייסת בצה"ל.  יכאל רייזמן: מר מ

 

 אז קצת כבוד.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 למה אתה מזלזל? למה?    מר אילן כהן:

 

 מי אתה? תגיד לי מי אתה?  מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

 זכותי לדבר כאן.   מר מיכאל רייזמן: 

 

   -חבר מועצת עיר מר חיים ברוידא: 

 

 זכותי לדבר כאן.   ן: מר מיכאל רייזמ
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   -חבר מועצת עיר מר חיים ברוידא: 

 

 ... את כל הכבוד שלו.   מר מיכאל רייזמן: 

 

   -חבר מועצת עיר מר חיים ברוידא: 

 

 כרגע אסור לו לדבר.   מר מיכאל רייזמן: 

 

  -שעות, בוא תקשיב 4חבר מועצת עיר שנכנס אליי ללשכה  מר חיים ברוידא: 

 

 ו כרגע לדבר.  אסור ל מר מיכאל רייזמן: 

 

   -חבר מועצת עיר מר חיים ברוידא: 

 

  -אתה הולך אישי, אתה הולך אישי גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -שעות לפני תקציב 4שנכנס  מר חיים ברוידא: 

 

 אתה הולך על אישי.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 ואיים שרוצה את התקציב שנתתי לרחמים.   מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

  -... אבל כאן במועצת העיר  ל רייזמן: מר מיכא
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 אוקיי עדכון תב"ר.   מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, אני מבקש שהיא תגיד היועצת המשפטית.     דובר:

 

 אני רוצה לדבר לפני כן.   מר חיים גולדמן: 

 

 ... ולהיכנס למטוס בלי פיקוד, אותו דבר.   גב' דבי סלוצקי: 

 

 יסת... מה זה משנה מפקד טי מר מיכאל רייזמן: 

 )מדברים יחד(  

 

 הוא לא יכול להתפרץ לישיבה, הוא לא יכול...   מר מיכאל רייזמן: 

 

 אז תכבד, הבן אדם נותן את חייו למדינת ישראל.    מר אילן כהן:

 

 הוא לא יכול...   מר מיכאל רייזמן: 

 

 נתתי לו מהזמן שלי.    מר אילן כהן:

 

 -חבר'ה רק שנייה אני רוצה  מר חיים ברוידא: 

 

 אני רק רוצה לדאוג לילדים שלי, זהו.   הקהל:מ
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שלו   מר חיים ברוידא:  שהילדים  רק  רוצה  הוא  אמר,  שהוא  מה  בדיוק  זה  התייחסות,  רוצה 

 ילמדו, הוא לא מבקש יותר מזה. היועצת המשפטית... 

 

 אז תצביע בעד.    : גב' דרורה כהן

 

 עת שלך. שנה, אז אני לא יודע להגיד איפה שיקול הד 20...   מהקהל:

 

 אתה לא יודע איפה שיקול הדעת, זו בעיה שלך לא שלי.  מר רחמים שלום: 

 

 זה בסוף בעיה שלי.    מהקהל:

 

 לא, לא.  מר רחמים שלום: 

 

 אוקיי חבר'ה קדימה.   מר חיים ברוידא: 

 

לאור טענות שעלו כאן על כביכול ניגוד עניינים של חבר המועצה חיים גולדמן,  עו"ד תהילה סובל: 

י רק מבקשת לפרט שלפני מספר ימים חיים גולדמן פנה אליי בעניין, השיב בהרחבה לכל השאלות  אנ

 ולהצביע.   שלי, ואני התרשמתי שאין, לא מתקיים חשש לניגוד עניינים, והוא יכול להשתתף בדיון

 

 כל הכבוד.    דוברת:

 

 מצוין.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 אנחנו מתחילים.   אוקיי, תודה רבה. טוב, מר חיים ברוידא: 
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 אני רוצה,  מר חיים גולדמן: 

 

 כן חיים.  מר חיים ברוידא: 

 

 ברשותך ראש העיר להגיד כמה מילים.  מר חיים גולדמן: 

 

 שאין חשש שהוא יכול להצביע. זה לא אומר שהוא לא עבר עבירה פלילית.    מר אלי אלוש:

 

  -תראו מר חיים גולדמן: 

 

 לך מסמכים בבקשה. אני רק על סמך המסמכים שיש לפניי...  אלי, אם יש  עו"ד תהילה סובל: 

 

 אני לא ראיתי את המסמכים שהוצגו בפניך.    מר אלי אלוש:

 

 הוא לא היועץ המשפטי של העירייה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אני רוצה לראות את המסמכים שהוצגו לפניך.    מר אלי אלוש:

 

  -ברשותכם מר חיים גולדמן: 

 

 אוקיי, קדימה, קדימה.   וידא: מר חיים בר

 

  -ברשותכם מר חיים גולדמן: 
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 שימו לב להצעה לסדר שאנחנו העברנו.    מר אלי אלוש:

 

  -ברשותכם מר חיים גולדמן: 

 

  -שאנחנו נעביר אליך מסמכים  מר אלי אלוש:

 

 , אתה מעביר לה חזרה אלי. היא מסרה לך את המסמכים מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא, אתה לא יודע איזה מסמכים יש. מאיפה אתה יודע איזה מסמכים יש?    :מר אלי אלוש

 

 בוא נעשה סדר.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מאיפה אתה יודע איזה מסמכים יש?   מר אלי אלוש:

 

 אתה עיינת אצלה על המסמכים.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אתה לא יודע איזה מסמכים יש.   מר אלי אלוש:

 

 הצעה מאוד אפקטיבית.   ילדסהיימר:מר אריאל ה 

 

 אתה לא יודע. אתה צריך לראות את המסמכים, אחר כך לדבר.   מר אלי אלוש:

 

וכן   מר חיים גולדמן:  השולחן  ועל  גלויה  בצורה  פה  מילים  מספר  להגיד  רוצה  אני  ברשותכם 
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את   הצגנו  כולנו  העיר,  מועצת  חברי  המועצה  לשולחן  מסביב  פה  יושבים  אנחנו  מועמדותינו הלאה. 

בבחירות האחרונות, ונבחרנו לייצג כל אחד את הציבור שבחר בו. וכל אחד פה יש לו, אם הוא יושב  

פה סימן שהוא עבר את אחוז החסימה, ויש כמה, לפחות כמה אלפים, אני יודע שפחות לי, יש קרוב  

לציבור    2,800-ל פניתי  לבחירות  רצתי  וכשאני  מייצג,  אני  מינוס.  פלוס  פניתי  בוחרים  מסוים מאוד, 

 לציבור הדתי החרדי התורני והדתי על כל מנעדיו.  

כמו שאתם גם פניתם אל הציבור שתומך בכם, שתמך בכם, כל אחד עם האג'נדה שלו, כל אחד הציג 

הבטחת  אני,  הלאה.  וכן  להציג  הולך  הוא  איך  לעשות,  הולך  שהוא  מה  אמר  תכניות,  שנקרא  מה 

ילדים    600ילדים, היום יש יותר,    600-ה שלי הייתה לגרום לכך שהליבה שלי, אחת מהבטחות הליב

ה המאה  של  עבדות,  של  בתנאים  לומדים  רואים  שאתם  המהפכה   16-שכמו  לפני  באנגליה, 

ויעשה  שיבוא  בילסקי  את  העיר  ראש  את  איתי  לקחתי  אני  הקודמת,  בקדנציה  בזמנו  התעשייתית 

א אמר: איך יכול להיות שברעננה יש כזה מצב. אבל  סיבוב שמה, הוא הזדעזע, הוא פשוט הזדעזע. הו

הבחירות   במערכת  ואני  לו.  חשוב  מספיק  כנראה  היה  לא  זה  לא,  והוא  נסתייע  לא  אומרים  איך 

יותר   לא  להם,  יקבלו את מה שמגיע  היה אחד מהבטחות הליבה שלי שהילדים האלה  זה  הנוכחית 

 ולא פחות. 

רוטוקולים של ישיבות המועצה, אני כבר קדנציה שנייה  אני, אתם יודעים אפשר להסתכל ולבדוק בפ

פה עוד מעט מסיים, לא הייתה פעם אחת שאני הרמתי יד נגד בית ספר, נגד הקמת בית ספר, וזה לא 

נועם, כל ההרחבות של כל התיכונים  משנה איזה היה. מיתרים הצבעתי בעד, בית הספר של תל"י, 

אני חושב שאנחנו כחב כי  למה?  הכול  כולם,  פה.  בנו את אמונם,  נתנו  רי מועצה, כאלה שהתושבים 

לעשות את הכול, את הכול, שיהיה להם   צריכים  ומאיזו מפלגה. אנחנו  זה לא משנה מאיפה  כולנו, 

 תנאים טובים וראויים לקחת השכלה. אנחנו יודעים מה זה השכלה.  

א מקבל  שלא  שילד  ללמוד,  התנאים  את  לו  שאין  שילד  היום  יודעים  שמורה אנחנו  שלו,  הפינה  ת 

בחיים   להגיע  יוכל  לא  הוא  פרטני,  שיעור  שנקרא  מה  לעשות  בשביל  מדרגות  בחדר  לשבת  צריכה 

ילדים   מדרדר  זה  טובים.  לא  ממצבים  לצאת  מעוני,  לצאת  השתכרות,  כושר  למיצוי  עצמי,  למיצוי 

ים אצבע, אתם  ולכן המצפון שלי, המצפון שלי לא היה יכול להרלנוער בסיכון, למה שאתם רוצים.  
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מעלות, ערכים    180-יודעים מה, גם אם היו באים ואומרים לי: תשמע, זה בית ספר שמלמד בכלל ל

מעלות ממה שאני מאמין בהם, לא הייתי יכול להרשות לעצמי להרים אצבע או יד נגד בית    180של  

 ספר. ולא נגד גן ילדים.  

אומ אני  עכשיו  עולם.  של  ריבונו  אתכם?  קורה  מה  ספציפיים  חבר'ה  ערכים  לי  יש  אני  תשמעו,  ר, 

מסוים. היא   DNAמסוימים שאני דוגל בהם. אותו דבר למשל גם סיעת מר"צ. סיעת מר"צ באה עם  

מסוים שאני זוכר עוד, רונית תקשיבי רגע, אני זוכר עוד את המלחמה נגד בית הספר   DNAבאה עם  

  -לבנות ברחוב הטללים. את זוכרת? ברחוב הטללים ליד בית

 

 ...  גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -לא, לא, אל תפריעי לי מר חיים גולדמן: 

 

  -... אתה זוכר, ... שימוש בבית פרטי גב' רונית ויינטראוב: 

 

לא   מר חיים גולדמן:  העירייה  כי  פרטי?  בבית  שימוש  היה  ולמה  נכון.  פרטי,  בבית  שימוש  כן, 

זה.   את  זוכר  אני  אז  האלה.  לבנות  תיכון  להם  בא  נתנה  לא  אני  אז  הדברים.  את  זוכר  שאני  בטח 

  -בטענות

 

  -אתה זוכר שאני... בשביל בית הספר גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -רגע, אחרי זה תוכלי להגיב, רונית אחרי זה תוכלי מר חיים גולדמן: 

 

 אתה זוכר...  גב' רונית ויינטראוב: 
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 לא מפריע לך.  רונית אני מבקש ממך לא להפריע לי, אני מר חיים גולדמן: 

 

   -אתה לא תגיד גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני מבקש ממך לתת לי לסיים את דבריי.   מר חיים גולדמן: 

 

 אין בעיה בכבוד.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

ה מר חיים גולדמן:  זה  בסדר,  זה  מר"צ,  לסיעת  בדרישות  בא  לא  אני  סיעת   DNA-ולכן  של 

זה בית כנסת, זה לא. שי אבן, בחור נהדר, בחור באמת שהיה    מר"צ. אם זה בית ספר דתי, זה לא. אם

מבכירי הסיעה שלכם. בקדנציה הקודמת שאלתי אותו: תגיד לי, למה אתם מתנגדים בהקצאות לכל 

יש צורך. הוא אמר זה לא, הוא אומר   יש מקום, אולי  בית כנסת לכל זה? אולי צריך את זה? אולי 

 אמר שי אבן.  אנחנו באופן עקרוני מתנגדים לזה. 

 

  -אפשר לעשות סקר,... כמה פעמים ביקשה לעשות סקר גב' דבי סלוצקי: 

 

אמר שי אבן. עכשיו תקשיבו, אז אני לא פונה, אני פונה, אני אגיד לכם למי  מר חיים גולדמן: 

  אני פונה. חבר'ה, אני אגיד לכם למי אני פונה. אני לא פונה למובן מאליו. אני לא פונה למובן מאליו, 

ניר, איילת, אליכם אני פונה. אין סיבה   לא פונה פה לחברים שהם דתיים. אני פונה אליכם מיכאל, 

של   תנאים  שיפור  נגד  שתצביעו  כלום,  ולא  עניינית  ולא  מוסרית  לא  סיבה  אין    650-700שבעולם, 

 -ילדים
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 אומרים לך.   900  מר אילן כהן:

 

כילדים שנה לא מקבלי  20שנה,    20שכבר   מר חיים גולדמן:  כבני אדם,  להם  ם את מה שמגיע 

   -ווסט-בעיר רעננה. כמו שתלמידי תיכון מטרו

 

 למיתרים נתנו להם הקצאת קרקע.   : גב' דרורה כהן

 

 כמו מיתרים.   מר חיים גולדמן: 

 

 נתנו.   : גב' דרורה כהן

 

ושמי מר חיים גולדמן:  אני שמח שאנחנו מסוגלים,  יודעים מה  כולם שזה באמת, אתם  ם  כמו 

 את זה על ראש מעניינו לבנות מוסדות חינוך כאלה טובים לכל המגזרים.  

 

 לכולם, בדיוק.    : גב' דרורה כהן

 

  -לכולם. לדתיים ולחילוניים מר חיים גולדמן: 

 

 מזרחיים.   מר אילן כהן:

 

 מונטסוריים.  מר חיים ברוידא: 

 

 ולרפורמיים, לכולם. כנ"ל גם גנים.  מר חיים גולדמן: 
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   -ולמה אותם זרקת קריסטל:  מר ניר

 

 לא זרקתי אותם.   מר חיים גולדמן: 

 

 הם רוצים, אין בעיה.    מר אילן כהן:

 

 הם רוצים...   : גב' דרורה כהן

 

  -ניר תקשיב מר חיים גולדמן: 

 

 אל תבחר בשבילם.    : גב' דרורה כהן

 

ית הספר היה בא  המקום שנבחר, נבחר ביחד עם בית הספר, לא בניגוד. אם ב מר חיים גולדמן: 

ואומר זה לא מתאים לנו, אנחנו לא רוצים, זה לא היה שם, זה לא היה שם. אבל המקום נבחר בעצה 

   -ובדיונים ובטוב, לראות מה צריך שמהאחת 

 

 , איזה חניון אוטובוסים.  2-זה לא בתוך חניון אוטובוסים, זה מחולק ל מר אריאל הילדסהיימר:

 

יב, אני מוכן שתרד, אתה יודע מה, אני גם לא מתבייש. נכון, אני  תקשיב, תקש מר חיים גולדמן: 

רעננה   לעיריית  ייתן  החינוך  שמשרד  כן,  דאגתי  אני  דאגתי,  העיר  ראש  סגן  אני   10בתור   .₪ מיליון 

הבאתי לפה את החבר'ה שידעו איך לעשות את זה, ומשרד החינוך אישר את זה. זה לא משהו שזה,  

תה הבטחת ליבה שלי, כי  יעל השולחן, אין בזה שום ניגוד עניינים, זאת הילא מתבייש להגיד  כן. אני  

אני דואג, הייתי עושה אותו דבר, חבר'ה הייתי עושה אותו דבר לכל קבוצה ברעננה שרוצה להקים 

 בית ספר, גם לדמוקרטי, גם לכולם. כי זה התפקיד שלך והתפקיד שלי.  
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 ... אתה צריך לתת להם בית ספר מר ניר קריסטל: 

 

לילדים   מר חיים גולדמן:  לדאוג  פה  כולנו  וזה התפקיד של  וזה התפקיד שלי  זה התפקיד שלך 

 האלה, לילדים האלה.  

 

 זה מה שהם רוצים, הוא אומר לך, זה מה שהם רוצים.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

טוב    עכשיו תשמע טוב, אמרו לך ואני אומר לך, המקום הוא טוב, המקום הוא מר חיים גולדמן: 

 מאוד. והוא מתאים לבית הספר על פי הבחירה של בית הספר. אתה מבין?  

 

  -המקום... בראייה עירונית, ובראייה מר ניר קריסטל: 

 

 תקשיב, בראייה עירונית או לא עירונית.   מר חיים גולדמן: 

 

 אבל ניר אני לא מבינה...    : גב' דרורה כהן

 

  -באני פונה, ניר תקשיב טו מר חיים גולדמן: 

 

 מנהלת בית הספר רוצה את זה, ההורים רוצים, אתה מחליט שלא?   : גב' דרורה כהן

 

   -ניר תקשיב טוב מר חיים גולדמן: 

 

 הכול בסדר.  מר ניר קריסטל: 
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  -ניר מר חיים גולדמן: 

 

 אז למה אתה מתנגד?    : גב' דרורה כהן

 

 כי אני חושב שזה לא חברתי, זה לא...  מר ניר קריסטל: 

 

 מה זה?  ים גולדמן: מר חי

 

 זה לא בטיחותי, זאת אפליה.  מר ניר קריסטל: 

 

 לא בטיחותי?  מר חיים גולדמן: 

 

 זה לא שום דבר.   מר ניר קריסטל: 

 

 ניר, אני עבדתי בחב"ד, לא הייתי...   : גב' דרורה כהן

 

אתה  מר חיים גולדמן:  מה  על  החינוך.  משרד  של  ותקנים  קריטריונים  לפי  ייבנה  הכול    ניר, 

 מדבר לא בטיחותי.  

 

 אוקיי חיים, חיים תודה.   מר חיים ברוידא: 

 

 -אז אני מבקש, אני פונה אליכם מר חיים גולדמן: 
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 ניר, אני עבדתי רק בכפר חב"ד רק עם בנות... אז אתה תחליט לי...    : גב' דרורה כהן

 

תצביעו   מר חיים גולדמן:  שלכם,  ללב  פונה  אני  ואיילת  ניר  מיכאל,  שלכם,  למען ללב  בבקשה 

  .הילדים של רעננה, תודה רבה

 

מיני   מר חיים ברוידא:  לכל  להגיע  בעיות  לנו  יש  ברעננה  דבר.  עוד  דבר,  עוד  לומר  רוצה  אני 

 מקומות. בסופו של דבר המטרו יהיה שם, וילדים יוכלו להגיע לשמה עם המטרו. 

 

יש   מר ניר קריסטל:  למטרו  בחייך.  לי  תגיד  במטרו?  ברע  4איך  איפה?   2ננה,  תחנות  בקצוות, 

   -המטרו לא הולך לשרת אותנו בתוך העיר

 

 תסתכל בתרשימים ותוכל לראות.  מר חיים ברוידא: 

 

 בסדר.  מר ניר קריסטל: 

 

ותוכל לראות, כן, כן. חבר'ה אני רוצה להגיד לכם דבר אחד, עוד פעם כראש   מר חיים ברוידא: 

נר לא  אתם  המילים,  על  לי  ותסלחו  עיר  כראש  צורך עיר,  ושום  סיבה  שום  לכם  אין  כי  טוב,  אים 

  -להסביר, או שום יכולת להסביר למה מניעים. המניעים הם מניעים של יצר לבוא ולפגוע

 

 להתנגד, להתנגד.    : גב' דרורה כהן

 

למי שיושב פה מולכם, ואין פה שום דבר אחר, זה הסיפור, וכל תושב מילד עד   מר חיים ברוידא: 

   -האלה. ההחלטה שלכם היא החלטה צינית קטן מבין את הדברים
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 ... על הדברים הנלוזים שלך.  מר ניר קריסטל: 

 

  -צינית על גב הילדים האלה. אם היית מר חיים ברוידא: 

 

  -אני מוחה על הדברים האלו מר ניר קריסטל: 

 

  -אתה יכול למחות, אם היית פה היום לידי, היית מצביע מר חיים ברוידא: 

 

 לא.  ל: מר ניר קריסט

 

  -כיוון שהיית מקבל את השכר מר חיים ברוידא: 

 

 אני לא לידך, כי אני לא מסכים איתך בהרבה דברים אחרים.  מר ניר קריסטל: 

 

 -אתה לא לידי, כיוון שאני עשיתי טעות ואמרתי מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

עובר להצבעה. מירב מאיר,    אני עובר להצבעה חבר'ה, אני עובר להצבעה. אני  מר חיים ברוידא: 

 עדכון תב"ר תכנון והקמת בית ספר מוכש"ר חורב, בעד או נגד? 

 

 נגד.  גב' מירב מאיר: 

 

 נגד. דבי סלוצקי, עדכון תב"ר תכנון והקמת בית ספר מוכש"ר חורב?   מר חיים ברוידא: 
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 נגד.  גב' דבי סלוצקי: 

 

 הקמת בית ספר מוכש"ר חורב?  נגד. עמית צור, עדכון תב"ר תכנון ו מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.   מר עמית צור: 

 

 נגד. רונית ויינטראוב, עדכון תב"ר תכנון והקמת בית ספר מוכש"ר חורב?   מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 נגד. מיכאל רייזמן, עדכון תב"ר תכנון והקמת בית ספר מוכש"ר חורב?  מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  : מר מיכאל רייזמן

 

 ניר קריסטל, עדכון תב"ר תכנון והקמת בית ספר מוכש"ר חורב? מר חיים ברוידא: 

 

 להצבעה הזאתי כמו שהיא אני מתנגד.  מר ניר קריסטל: 

 

 תגיד נגד.  מר חיים ברוידא: 

 

 אמרתי.  מר ניר קריסטל: 

 

 בעד או נגד.  מר חיים ברוידא: 
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 אמרתי.  מר ניר קריסטל: 

 

 ילת ארז סגן, עדכון תב"ר תכנון והקמת בית ספר מוכש"ר חורב? אי מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  גב' איילת  ארז סגן: 

 

 נגד. אלי אלוש, עדכון תב"ר תכנון והקמת בית ספר מוכש"ר חורב?   מר חיים ברוידא: 

 

  -כפי שאמרתי, אני בעד בית ספר חורב  מר אלי אלוש:

 

 אתה בעד או נגד?   מר חיים ברוידא: 

 

   -בכפוף לקבלת  ש:מר אלי אלו

 

 אתה בעד או נגד?   מר חיים ברוידא: 

 

   -חוות דעת בכתב  מר אלי אלוש:

 

  -אלי אלוש מר חיים ברוידא: 

 

   -בכפוף לקבלת   מר אלי אלוש:

 

  -אלי אלוש מר חיים ברוידא: 
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 היא מסבירה לך אלי שאתה צריך להגיד בעד או נגד.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 עד או נגד. ב מר חיים ברוידא: 

 

 או נמנע.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 או נמנע, יש לך אפשרות.   מר חיים ברוידא: 

 

 אתה יכול להימנע.    מר אילן כהן:

 

 אני נגד.   מר אלי אלוש:

 

ספר   מר חיים ברוידא:  בית  והקמת  תכנון  תב"ר  עדכון  שלום,  רחמים  גמור.  בסדר  נגד.  אתה 

 מוכש"ר חורב?  

 

 . נגד מר רחמים שלום: 

 

 הנכדים שלך חרדים לא?    מר אילן כהן:

 

 מיכל ברם, עדכון תב"ר תכנון והקמת בית ספר מוכש"ר חורב? מר חיים ברוידא: 

 

 אתה דואג לנכדים שלי?   מר רחמים שלום: 

 

 בעד.   גב' מיכל ברם:
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 דרורה כהן, עדכון תב"ר תכנון והקמת בית ספר מוכש"ר חורב? מר חיים ברוידא: 

 

 בעד, בעד.   : ןגב' דרורה כה

 

  -אילן כהן מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.   מר אילן כהן:

 

 ביזיון.    דובר:

 

 דמן,  לחיים גו מר חיים ברוידא: 

 

 תתבייש, תתבייש.     דובר:

 

 חיים גולדמן,   מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.  מר חיים גולדמן: 

 

 עדכון תב"ר תכנון והקמת בית ספר מוכש"ר חורב?  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד, בעד, בעד, בטח בעד.   ר חיים גולדמן: מ

 

 לורן עייאש, עדכון תב"ר תכנון והקמת בית ספר מוכש"ר חורב? מר חיים ברוידא: 
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 בעד.  מר משה עייאש לורן: 

 

 גלי שחר, עדכון תב"ר תכנון והקמת בית ספר מוכש"ר חורב?  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.   גב' שחר גלי:

 

 ברג, עדכון תב"ר תכנון והקמת בית ספר מוכש"ר חורב? ענבר הוכ מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.  גב' ענבר הוכברג: 

 

 חיים ברוידא בעד.   מר חיים ברוידא: 

 

 צריך לעשות יום אבל, שככה דואגים לבני רעננה... בושה. לאן הגענו כבר.    : גב' דרורה כהן

 

 ה. חסרי רגש, זה רק השנאה, רק השנאה והנקמה פועלים פ  מר אילן כהן:

 

 זה שנאה ונקמה.   מר חיים ברוידא: 

 

 ילדים יהודים, תתביישו לכם.   900נגד ראש העיר ונגדנו. לא ההיגיון פועל פה.   מר אילן כהן:

 

   -אני רוצה לסכם מר חיים ברוידא: 

 

 ניר, אתה היממת אותי עכשיו. אם אתה רוצה להתמודד בעתיד...  מר אילן כהן:
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 התמודד... נגדו? אתה רוצה ל  : גב' דרורה כהן

 

 אסור... להשתתף בבניין.   מר משה עייאש לורן: 

 

 תתבייש, תתבייש לך. גם לי קוראים אלוש...     דובר:

 

 לורן תיזהר, כי אתה כתבת בפייסבוק...   גב' רונית ויינטראוב: 

 

שומעת.   מר משה עייאש לורן:  לא  את  אותי  כשמקללים  רוצה,  שאת  שומעת  כשאת  את  בבקשה, 

 פתאום את שומעת. סליחה בבקשה.  ואחר כך 

 )מדברים יחד(  

 

אני לא מפחד ממך. בושה, בושה. אני מתבייש לעלות לארץ לפה. כשאני רואה   מר משה עייאש לורן: 

 דברים כאלה זה בושה. למה לא נשארתי בצרפת... היו נותנים לי. 

 

 ניר אתה לא מבין מה אתה עושה? אתה לא מבין?    : גב' דרורה כהן

 

 קיבלתי דברים שאתם לא נותנים לנו. בושה. בושה.   ה עייאש לורן: מר מש

 

   -בשבוע שעבר דיברו על יום השואה הבינלאומי מר חיים גולדמן: 

 

 בושה, אני כשהייתי רוצה להתפלל בצרפת...   מר משה עייאש לורן: 
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 ... שלחו אותם למחנות ריכוז, תתביישו.   מר חיים גולדמן: 

 

   -אתה לא נורמלי שאתה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 יום השואה הבינלאומי. ציינו את יום השואה הבינלאומי לפני כמה ימים.   מר חיים גולדמן: 

 

 ראש העיר ההסתה הזאת...  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 כן הסתה, כן... בא לי לעשות ירידה. מתבייש לגור פה לידכם.  מר משה עייאש לורן: 

 

  -ר דבר אחד חבר'ה, דבר ראשון, דבר ראשוןאני רוצה לומ מר חיים ברוידא: 

 

 זה לא נגדו, זה נגדנו.    : גב' דרורה כהן

 

  -דבר ראשון מר חיים ברוידא: 

 

 נגד הילדים שלנו.    : גב' דרורה כהן

 

שווים   מר חיים ברוידא:  ילדים  שיש  שהחליט  למי  עניות  תעודת  שזאת  חושב  אני  ראשון  דבר 

 יותר וילדים שווים פחות.  

 

 תגיד לי...  נית ויינטראוב: גב' רו

 

 זה לא יהיה. אל תפסיקי אותי, אל תפסיקי אותי.   מר חיים ברוידא: 
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 תסביר לי איך נתתם להם קרקע.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אל תפסיקי אותי.   מר חיים ברוידא: 

 

 איך נתת... קרקע?   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 איך נתת קרקע...   גב' רונית ויינטראוב: 

 

היהודיים  חיים גולדמן:  מר לילדים  נתת  פשע,  איזה  פשע,  איזה  קרקע,  להם  נתת  פשע  איזה 

 האלה קרקע, וואו איזה פשע. 

 

 איך נתת לאיזי שפירא? איך נתת לאיזי שפירא קרקע.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 שואלים אותך שאלה, שואלים אותך שאלה תעני.   מר חיים ברוידא: 

 

 ו לא עמותה...  ז מר אריאל הילדסהיימר:

 )מדברים יחד(  

 

 בית מוזנח.    דובר:

 

 בית מוזנח בסדר. אוקיי.   מר חיים ברוידא: 

 

 אתה מבין?  גב' רונית ויינטראוב: 
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  -חבר'ה אתם עשיתם טעות היום מר חיים ברוידא: 

 

 איזו בושה.   : גב' דרורה כהן

 

ל מר חיים ברוידא:  רעננה  את  וחציתם  שלקחתם  העובדה  ל 2-בעצם  של  .  מצב  ברעננה  יהיה  א 

 אנחנו יוצאים להפסקה, תודה רבה לכם.  ילדים ששווים יותר ושווים פחות. 

  *** הפסקה ***

 

 :הצבעה

    8   –בעד 

 9    -נגד 

  0 –נמנע 

 החלטה: 

 .  כנון והקמת בית ספר מוכש"ר חורבעדכון תב"ר תלאשר לא מועצת העיר החליטה ברוב קולות 

 

של  טוב   מר חיים ברוידא:  עדכון  עוד  לנו  יש  עוד    3חבר'ה,  פה  לנו  נשארו  תב"רים.   3תב"רים. 

אנחנו חוזרים לנושא שקודם העמקנו בו, הנושא של שמירת הסביבה. אני חושב שבהמשך להחלטה  

בר   לפיתוח  וקיימות  מבקרים  מרכז  יזמנו  אנחנו  הסביבה,  זיהום  של  נושא  למנוע  פה  שהתקבלה 

במסגרת פרויקט חינוכי סביבתי וקהילתי. הוא נמצא במתחם כנרת.  קיימא. זה מרכז ייחודי וחלוצי  

מה   מים,  זיהום  של  המשמעויות  מה  לומדים  ילדים  היום  וכבר  ילדים,  לשמה  מגיעים  היום  כבר 

המשמעויות של זיהום הים, הסביבה, האוויר, האדמה. המרכז הזה צפוי כמו שאמרתי במרכז כנרת. 

ו את כל הדברים, מרכז לימודי חווייתי לכל ילדי ותלמידי, לא רק  זה יהיה ואני אומר לכם אנחנו ראינ

 רעננה, גם מהאזור.  
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 גם משפחות.   : גב' דרורה כהן

 

ללא יוצא מן הכלל. גם אנשים מבוגרים מגיעים לשם. המרכז יכלול מתחמי   מר חיים ברוידא: 

, פיתוח בר קיימא, הפעלה הכשרה והתנסות בתחומים של קיימות, מחזור, אנרגיה עד מים מתחדשת

אקלים, מדע, טכנולוגיה, התייעלות אנרגטית ועוד. קבלן הביצוע אושר, התכנון המפורט נעשה ואנו  

זו   . אני גם אעשה במקרה פה הצבעה שמית.  2022צפויים להתחיל את העבודות ברבעון ב' של שנה 

ל מעבר  דבר  שום  פה  אין  כי  ספקות,  בכלל  יהיו  לא  הזה  שבנושא  מקווה  רוצים  ואני  שאנחנו  עניין 

   -לקדם, ושרעננה תהיה

 

הסכום  גב' רונית ויינטראוב:  את  שכולל  סכום  בגובה  אושר  שהתקציב  לפני  למכרז  יצאת  למה 

 שעדיין לא אושר?  

 

 למה יצאתי למכרז? מה הבעיה?  מר חיים ברוידא: 

 

 מה סותר? מה סותר?   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 עוד לא אושר. התב"ר הזה  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 א' התב"ר, אני אגלה לך סוד, התב"ר הזה אושר.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -חלק מהתב"ר גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -חלק משמעותי מהתב"ר אושר מר אריאל הילדסהיימר:
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   -אבל מה שהיה במכרז גב' רונית ויינטראוב: 

 

 וחלקכם הצבעתם בעד.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא.  ת ויינטראוב: גב' רוני

 

   -וזה בסדר גמור לצאת למכרז, לבחור קבלן מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -שנייה, לא גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ולעשות תכנון מפורט.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -תן לי לסיים גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -אני אגלה לך עוד סוד מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -תן לי לסיים : גב' רונית ויינטראוב

 

גם אם לא יאושר אנחנו נתחיל את העבודה ברבעון ב' על סמך התב"ר שכבר  מר אריאל הילדסהיימר:

 אושר, בסדר? אגב גם את חורב נתחיל את העבודה על סמך התב"ר שכבר אושר. 

 

 לצאת למכרז על תב"ר שלא אושר?  גב' רונית ויינטראוב: 
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 פטית לעירייה. יש יועצת מש מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לצאת למכרז על תב"ר שלא אושר?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 -אנחנו נתחיל את העבודה במרכז הקיימות מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -אבל אני רוצה להגיד דבר אחד רונית מר חיים ברוידא: 

 

כמו מר אריאל הילדסהיימר: בדיוק  ג',  ברבעון  חורב  על  העבודה  את  ונתחיל  ב',  שתוכנן    ברבעון 

 בתוכנית העבודה.  

 

רונית, אני מציע לך תסתובבי קצת ברחוב, תראי את האנשים כמה טוב להם   מר חיים ברוידא: 

ירוק, אנשים רואים צמחייה, אנשים רואים פעילות, טוב   ברעננה. אנשים מבסוטים, אנשים רואים 

  -להם ברעננה. הניסיון כל הזמן ליצור פה איזה שהוא רע ברעננה

 

   -מה קשור עכשיו רונית ויינטראוב: גב' 

 

 זה קשור על עצם העובדה הזאת.  מר חיים ברוידא: 

 

 שנה למה שאתה עשית בשנתיים...   20... כל מה שבילסקי עשה במשך  גב' דבי סלוצקי: 

 

   -נכון, אגב הציעו, אני מזמין אתכם לאבן הפינה של מר חיים ברוידא: 

 

 ה.  יפה, מחווה יפ מר אריאל הילדסהיימר:
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 נכון.  מר חיים ברוידא: 

 

 מחווה יפה בהחלט.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

ככה,   מר חיים ברוידא:  אז  חינוכי אוקיי,  מבקרים  מרכז  הקמת  תב"ר  עדכון  מאיר,  מירב 

 לקיימות ופיתוח בר קיימא, בעד או נגד?  

 

 נגד.  גב' מירב מאיר: 

 

 נגד.  מר חיים ברוידא: 

 

 אמן, לא ייאמן. אין לתאר, אין לתאר. על זה נאמר אין לתאר.  לא יי מר אריאל הילדסהיימר:

 )מדברים יחד(  

 

 זה מרכז גדול ומנקר עיניים...  גב' מירב מאיר: 

 

 מרכז קיימות מנקר עיניים?  מר חיים ברוידא: 

 

 אין לתאר, אין לתאר.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 תאמיני לי אני פשוט.   מר חיים ברוידא: 

 

 נו ראית? ... שאת אומרת שמנקר עיניים?   ג: גב' ענבר הוכבר
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איזה שהוא   גב' מיכל ברם: בה  היה שאין  לאורך שנים  רעננה  על  אני אומרת חת הביקורות 

מרכז, אין בה איזה שהוא מקום שאליו בעצם יכולים להגיע גם מבחוץ, לא מוזאון ולא דברים כאלה.  

 אז זה אחד מהמרכזים שאפשר היה להגיע אליהם.  

 

תאמיני לי. דבי סלוצקי, עדכון תב"ר הקמת מרכז מבקרים חינוכי לקיימות  חיים ברוידא: מר 

 ופיתוח בר קיימא.  

 

 נגד.  גב' דבי סלוצקי: 

 

תאמיני לי, יפה מאוד איך אני נהנה מזה. עדכון תב"ר הקמת מרכז מבקרים   מר חיים ברוידא: 

 חינוכי לקיימות ופיתוח בר קיימא, עמית צור? 

 

 נגד.   ר: מר עמית צו

 

נגד. אתה מחנך. רונית ויינטראוב, עדכון תב"ר הקמת מרכז מבקרים חינוכי  מר חיים ברוידא: 

 לקיימות ופיתוח בר קיימא.

 

 תסתפק בסכום שכבר אושר, ואני נגד הגדלת הסכום כן.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 נגד או לא נגד? תסבירי את עצמך.  מר חיים ברוידא: 

 

 אמרתי נגד.  אוב: גב' רונית ויינטר

 



 וגו חברת התמלולל           עיריית רעננה                                                                              
 30.01.2022ישיבת מועצה שלא מן המניין 

 
 

 42 
 

 היא אמרה, נגד.   מר ניר קריסטל: 

 

לקיימות   מר חיים ברוידא:  חינוכי  מבקרים  מרכז  הקמת  תב"ר  עדכון  רייזמן,  מיכאל  אוקיי. 

 ופיתוח בר קיימא.  

 

 נגד.  מר מיכאל רייזמן: 

 

  -לא חשבתי אחרת. ניר קריסטל מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  מר ניר קריסטל: 

 

 לא, לא, אני רוצה שתשמע, אני רוצה שתשמע, אני רוצה שגם הציבור יידע.   מר חיים ברוידא: 

 

 אני נגד.  מר ניר קריסטל: 

 

ניר   מר חיים ברוידא:  קיימא,  בר  ופיתוח  לקיימות  חינוכי  מבקרים  מרכז  הקמת  תב"ר  עדכון 

 קריסטל. 

 

 אני אאיית לך את זה נ.ג.ד.  מר ניר קריסטל: 

 

יפה,   מר חיים ברוידא:  . אז תגיד את הדברים אתה לא צריך לפחד. איילת ארז סגן,  100%נגד 

 עדכון תב"ר הקמת מרכז מבקרים חינוכי לקיימות ופיתוח בר קיימא. 

 

 נגד.  גב' איילת  ארז סגן: 
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נגד. אלי אלוש, עדכון תב"ר הקמת מרכז מבקרים חינוכי לקיימות ופיתוח בר   מר חיים ברוידא: 

 קיימא. 

 

 נגד.   מר אלי אלוש:

 

נגד. רחמים שלום, עדכון תב"ר הקמת מרכז מבקרים חינוכי לקיימות ופיתוח   ר חיים ברוידא: מ

 בר קיימא. 

 

 נגד.  מר רחמים שלום: 

 

נגד. מיכל ברם, עדכון תב"ר הקמת מרכז מבקרים חינוכי לקיימות ופיתוח בר  מר חיים ברוידא: 

 קיימא. 

 

 בעד.   גב' מיכל ברם:

 

ה כהן, עדכון תב"ר הקמת מרכז מבקרים חינוכי לקיימות ופיתוח בעד. דרור מר חיים ברוידא: 

 בר קיימא. 

 

 בעד.   : גב' דרורה כהן

 

בעד. אילן כהן, עדכון תב"ר הקמת מרכז מבקרים חינוכי לקיימות ופיתוח בר  מר חיים ברוידא: 

 קיימא. 
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 בעד.   מר אילן כהן:

 

מרכז מבקרים חינוכי לקיימות ופיתוח  בעד. חיים גולדמן, עדכון תב"ר הקמת   מר חיים ברוידא: 

 בר קיימא.

 

 בעד.  מר חיים גולדמן: 

 

 בעד.  מר חיים ברוידא: 

 

בר   מר חיים ברוידא:  ופיתוח  לקיימות  חינוכי  מבקרים  מרכז  הקמת  תב"ר  עדכון  עייאש,  לורן 

 קיימא. 

 

 בעד.  מר משה עייאש לורן: 

 

  -בעד. גלי שחר, עדכון תב"ר  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.   חר גלי:גב' ש

 

הקמת מרכז מבקרים חינוכי לקיימות ופיתוח בר קיימא. בעד. ענבר הוכברג,  מר חיים ברוידא: 

 עדכון תב"ר הקמת מרכז מבקרים חינוכי לקיימות ופיתוח בר קיימא.  

 

 בעד.  גב' ענבר הוכברג: 

 

ל מר חיים ברוידא:  על זה שאתם עושים  לכם חבר'ה  אני מודה  בעד.  אני  וגם  כל החבורה  בעד. 
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 הזאתי את יחסי הציבור באמת, באמת. 

 

 בזה אתה מתעסק.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אתם נראים מזעזע.    מר אילן כהן:

 

 -חבר'ה, אני מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

נראים פה ממש ממש  מר חיים ברוידא:  ואני אומר לכם    חבר'ה, חבר'ה, חבר'ה, אתם  לא טוב. 

ש לכם רוב עוד לא נותן לכם את היכולת להיות חכמים וצודקים בטח לא. ואני  ממש לא טוב. זה שי

פה   להתעסק  הולך  אני  הכללים.  מן  יוצא  ללא  כולם  שישמעו  אחד  דבר  חבר'ה,  אחד  דבר  אומר 

 בעניינים של שחיתות בתוך המערכת העירונית. לא יהיו דברים כאלה מעולם. אנחנו נמשיך הלאה.  

 

 חיק אה? מצ מר משה עייאש לורן: 

 

 נראה מי יצחק אחרון. נראה מי יצחק אחרון.   מר חיים ברוידא: 

 

 שחיתות.   מר אלי אלוש:

 

 שחיתות?  מר חיים ברוידא: 

 

 תסתכל אתה על האנשים שמסביבך. תסתכל עליהם קודם.   מר אלי אלוש:
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 מי גנב פה כסף? שחיתות זה לגנוב כסף.   מר משה עייאש לורן: 

 

 'ה השיחה פה מתדרדרת. חבר מר ניר קריסטל: 

 

   -חבר'ה טוב מר חיים ברוידא: 

 

  -אולי תעצרו מר ניר קריסטל: 

 

סנגור   מר חיים ברוידא:  להיות  צריך  לא  על הדברים, אתה  יגיב  על הדברים. שהוא  יגיב  שהוא 

 שלו. 

 

 אולי תעצרו...  מר ניר קריסטל: 

 

 :הצבעה

    8   –בעד 

 9    -נגד 

  0 –נמנע 

 החלטה: 

קולות  מועצת   ברוב  החליטה  לקיימות  לאשר  לא  העיר  חינוכי  מבקרים  מרכז  הקמת  תב"ר  עדכון 

 ופיתוח בר קיימא. 

 

 חבר'ה מרכז צעירים.   מר חיים ברוידא: 

 

 אולי תגיד מי גנב.    מר אלי אלוש:
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 מרכז צעירים חבר'ה.   מר חיים ברוידא: 

 

 אלי תעצור, לורן בבקשה, לא מכובד.  מר ניר קריסטל: 

 

 מרכז צעירים אני מבקש מגזבר העירייה לתת הסבר.   ם ברוידא: מר חיי

 

להגדיל את תב"ר מרכז צעירים בעקבות החלטה של  טוב אנחנו מבקשים פה   מר יוסי מזרחי: 

מיליון ₪.    2.4בית משפט. אנחנו נתבענו על החשבון הסופי מאת הקבלן..., שלא הסכמנו לשלם אותו  

אנחנ לרעתנו.  פסק  המשפט  בית  בית  לצערנו  אך  ובאיטום.  בדליפות  בגמרים  שם  לבעיות  טענו  ו 

₪ שקיזזנו, יתרת הסכום אנחנו אמורים    300,000-המשפט מינה בורר והוחלט בסוף למעט סך של כ

 לשלם. אנחנו מבקשים להגדיל את התב"ר כדי לבצע את התשלום. 

 

בלן, לאור פסק  אוקיי, עדכון תב"ר הקמת מרכז הצעירים גמר חשבון עם הק מר חיים ברוידא: 

 דין של בית המשפט, מירב מאיר. 

 

 רגע שנייה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 התייעצות, התייעצות.   מר חיים ברוידא: 

 

כל  מר ניר קריסטל:  את  לנו  להעביר  ראוי  היה  העניין.  למען  באמת  לכם,  להגיד  חייב  אני 

שאל לשאול  יהיה  שאפשר  שצריך.  כמו  אותו  ללמוד  יהיה  שאפשר  לבוא  החומר,  יהיה  ושאפשר  ות, 

 לפה עם תשובה.  
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 ימים מראש.   10ניר בשביל זה קיבלת את החומר  מר יוסי מזרחי: 

 

 ימים מראש, מה יותר מזה? מה יותר מזה?   10 מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -אתה עכשיו מספר לי משהו שאני לא הבנתי מר ניר קריסטל: 

 

  -זה כתוב מר יוסי מזרחי: 

 

מה זאת אומרת? זה כתוב, מוסבר בצורה מפורטת. אגב מיכאל מכיר את כל  ימר:מר אריאל הילדסהי 

 הליקויים שהיו שמה.  

 

 עובדה היא...   מר ניר קריסטל: 

 

   -זה ירושה שהשאירו לנו מר חיים ברוידא: 

 

 זה החלטת בית משפט. זה החלטת בית משפט.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

ללמוד את החומר, לדחות את זה לדיון הבא את הסעיף אני ממליץ כדי שנוכל   מר ניר קריסטל: 

 הזה. 

 

 חבר'ה בית משפט יבוא ויתבע לממש את הפתרון שלו.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

אוקיי, מירב מאיר. מירב מאיר מה החליטה רונית? מירב מאיר, עדכון תב"ר   מר חיים ברוידא: 

 של בית המשפט.   הקמת מרכז הצעירים גמר חשבון עם הקבלן, לאור פסק דין
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 אהבתי, אהבתי.    גב' מיכל ברם:

 

 מכיוון שלא קיבלת את הבקשה שלנו...  גב' מירב מאיר: 

 

 איזו בקשה.  מר חיים ברוידא: 

 

  -תיתנו לנו רגע לקבל את הפרטים, תדחו את ההצבעה גב' מירב מאיר: 

 

   -אי אפשר לדחות מר יוסי מזרחי: 

 

 -טלפונית. חבר'ה בואו, חיים אפשר לעשות אותה גם מר ניר קריסטל: 

 

   -מה שקרה בקדנציה הקודמת בנו פה פיל לבן, שכולו נוטף חורים מר חיים ברוידא: 

 

 חיים, אפשר לעשות את זה גם טלפונית.   מר ניר קריסטל: 

 

ואנחנו  מר חיים ברוידא:  בונים.  שאנחנו  כמו  לא  זה  טוב,  בנו  לא  האלה,  הדברים  וכל  ומים 

 את כל הדברים האלה.   עכשיו צריכים להשלים

 

 בלי להבין את החומר, אנחנו נצביע אוטומטית נגד.   מר ניר קריסטל: 

 

זה עסק של אבא שלי. תצביעו  מר אריאל הילדסהיימר: למה  נגד,  הכול חבר'ה. תצביעו  נשלח אליכם 

 נגד. 
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 תצביעו נגד.  מר חיים ברוידא: 

 

 סבבה.  מר ניר קריסטל: 

 

ב מאיר, עדכון תב"ר הקמת מרכז הצעירים גמר חשבון עם הקבלן, אוקיי מיר מר חיים ברוידא: 

 לאור פסק דין של בית המשפט, מירב מאיר.  

 

 נגד.  גב' מירב מאיר: 

 

 נגד, נגד.  מר חיים ברוידא: 

 

  -בית המשפט יגיד חברי האופוזיציה לא רוצים להצביע גב' ענבר הוכברג: 

 

 ביקשנו.   תקשיבי מה ביקשנו. תקשיבי מה מר ניר קריסטל: 

 

תודה   מר חיים ברוידא:  לי  תאמין  לי,  תאמין  חבר'ה.  מעולה  מצוין  תב"ר,  עדכון  סלוצקי,  דבי 

 רבה לכם, תצביעו נגד.  

 

 גם משרד הפנים רואה את נקיות הכפיים.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

מה שקרה בפעם הקודמת, מה שקרה בפעם הקודמת, זה שמיכאל רייזמן לא   מר חיים ברוידא: 

דבי  נו לך.  אומר  אני  פה.  לא  אני  בעד  נגד,  תצביעו  אתם  אם  להם,  אמר  פשוט  הוא  מנוחה.  להם  תן 

סלוצקי, עדכון תב"ר הקמת מרכז הצעירים גמר חשבון עם הקבלן, לאור פסק דין של בית המשפט,  
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 דבי סלוצקי. 

 

 נגד.  גב' דבי סלוצקי: 

 

מרכז   מר חיים ברוידא:  הקמת  תב"ר  עדכון  צור,  עמית  הקבלן,  נגד.  עם  חשבון  גמר  הצעירים 

 לאור פסק דין של בית המשפט. 

 

 נגד.   מר עמית צור: 

 

   -נגד. רונית ויינטראוב מר חיים ברוידא: 

 

 זה לא יאומן.  גב' ענבר הוכברג: 

 

 זה לא ייאמן.  מר חיים ברוידא: 

 

 אני פשוט לא מאמינה.   גב' ענבר הוכברג: 

 

 לא משנה, בסדר.   מר חיים ברוידא: 

 

 בוא נראה מה רונית תצביע.  ענבר הוכברג:  גב'

 

עדכון תב"ר הקמת מרכז הצעירים גמר חשבון עם הקבלן, לאור פסק דין של  מר חיים ברוידא: 

 בית המשפט.
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 נגד.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 שוק, הלם.  גב' ענבר הוכברג: 

 

 זו חוויה הכי זה.   מר חיים ברוידא: 

 

 ת משהו שאנחנו לא יודעים.  אולי היא יודע גב' ענבר הוכברג: 

 

הקבלן,  מר חיים ברוידא:  עם  חשבון  גמר  הצעירים  מרכז  הקמת  תב"ר  עדכון  רייזמן,  מיכאל 

 לאור פסק דין של בית המשפט.

 

 נגד.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 נגד. אתם שמים לב שאתם אומרים נגד והעיר ממשיכה להתפתח.  מר חיים ברוידא: 

 

 . הכול בסדר מר מיכאל רייזמן: 

 

 והציבור מבסוט ומאושר.   מר חיים ברוידא: 

 

 הכול בסדר.  מר ניר קריסטל: 

 

 הם יסבירו בבית משפט.   גב' ענבר הוכברג: 

 

 בסדר גמור.  מר חיים ברוידא: 
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 למה הם הצביעו נגד.   גב' ענבר הוכברג: 

 

שבון  אין בעיה בסדר. ניר קריסטל, עדכון תב"ר הקמת מרכז הצעירים גמר ח מר חיים ברוידא: 

 עם הקבלן, לאור פסק דין, אתה הלכת איתי לשמה ואמרת בושה איך שהמקום הזה נראה. 

 

 נגד.  מר ניר קריסטל: 

 

 נגד.  מר חיים ברוידא: 

 

 נכון, אמרתי לך שקודם צריך לחפור פה חנייה ואחרי זה לשפץ אותו מלמעלה.   מר ניר קריסטל: 

 

 אה אוקיי בסדר, אין בעיה.  מר חיים ברוידא: 

 דברים יחד(  )מ

 

אתם יכולים לעשות ישיבה ולהיות מתואמים מה כן ומה לא, כי אתם עושים   מר חיים ברוידא: 

 לכם נזק, אני נותן לכם טיפ. 

 

 תודה.  מר ניר קריסטל: 

 

  -עדכון תב"ר הקמת מרכז הצעירים גמר חשבון עם הקבלן מר חיים ברוידא: 

 

   אפשר להחזיר לך חזרה ייעוץ? מר ניר קריסטל: 
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 לאור פסק דין של בית המשפט, איילת ארז סגן.   מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  גב' איילת  ארז סגן: 

 

הקבלן,  מר חיים ברוידא:  עם  חשבון  גמר  הצעירים  מרכז  הקמת  תב"ר  עדכון  אלי,  אלוש  נגד. 

 לאור פסק דין של בית המשפט. 

 

 נגד.   מר אלי אלוש:

 

 נגד, תודה רבה.   מר חיים ברוידא: 

 

 אני נגד מרכז הצעירים.    לי אלוש:מר א

 

אוקיי. עדכון תב"ר הקמת מרכז הצעירים גמר חשבון עם הקבלן, לאור פסק   מר חיים ברוידא: 

 דין של בית המשפט.  

 

 נגד.  מר רחמים שלום: 

 

 נגד.  מר חיים ברוידא: 

 

 ... איזו עמותה... באיזו עמותה, גם את זה נבדוק.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אנחנו נגדך אדוני ראש העיר.   אלוש: מר אלי
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 זה נגד המתקן העירוני.   גב' ענבר הוכברג: 

 

 תקליט, תקליט, תקליט, תקליט את הדברים האלה. יצא המרצע מן השק.   מר חיים ברוידא: 

 

 זה מתחם הצעירים, מה זה קשור לראש העיר? זה מתחם צעירים.  גב' ענבר הוכברג: 

 )מדברים יחד(  

 

תקשיב, תקשיב, תקשיב, אלי, אלי, אלי, אלי אני מפנה אותך, אלי אני מפנה  ידא: מר חיים ברו

אותך, אוקיי, אני לא ראוי. אני מפנה אותך, מיכאל, מיכאל אל תפריע. אני מפנה אותך להחלטה של 

   -שופטת בית המשפט

 

   -אתה לא מתאים  מר אלי אלוש:

 

  -₪ 10,950בעניינך על  מר חיים ברוידא: 

 

  -שים את המפתחות ולך לנגרייה  אלוש:מר אלי 

 

 מה זה קשור למתחם הצעירים אבל? מה זה קשור?   גב' ענבר הוכברג: 

 

המשפט   מר חיים ברוידא:  בית  שופטת  עליך  שאמרה  לדברים  הציבור  ואת  אותך  מפנה  אלי, 

   -לאחר, חבר'ה לא, שופטת בית המשפט לאחר שסירבת להחזיר כסף שנכנס לחשבונך בניגוד

 

  -אתה משוויץ  אלי אלוש:מר 
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 אני לא משוויץ.   מר חיים ברוידא: 

 

 -תן לו, תו לו. תיקח את זה לאן שצריך מר ניר קריסטל: 

 

כל   מר חיים ברוידא:  את  מכאן  אעקור  אני  אלי,  אלי,  אלי,  אלי,  עצמי.  את  מקטין  לא  אני 

 השחיתות. את כל השחיתות אני אעקור מכאן. בסדר גמור אלי.

 

 טוב מאוד.  זמן: מר מיכאל ריי

 

 אני אעקור את כל השחיתות מכאן, הכול, הכול ייעקר.  מר חיים ברוידא: 

 

 אני מציע לך...    מר אלי אלוש:

 

הכול ייעקר. עדכון תב"ר הקמת מרכז הצעירים גמר חשבון עם הקבלן, לאור   מר חיים ברוידא: 

 פסק דין של בית המשפט, מיכל ברם? 

 

 בעד.   גב' מיכל ברם:

 

עדכון תב"ר הקמת מרכז הצעירים גמר חשבון עם הקבלן, לאור פסק דין של  יים ברוידא: מר ח

 בית המשפט. 

 

 ... בית המשפט קבע שבגלל שיש ליקוי יש לתקן אותם.   : גב' דרורה כהן

 

 נכון.  מר חיים ברוידא: 
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 צריך לפצות את הקבלן בכסף.   : גב' דרורה כהן

 

 שמים על בית משפט. אבל יש כאלה שלא  מר חיים ברוידא: 

 

רגע, לא, לא, לא, בית המשפט יחייב אותך לשלם, אתה רק צריך למצוא לזה  מר ניר קריסטל: 

 מקור חילופי אלטרנטיבי תקציבי. 

 

 אין דבר כזה, אסור, אסור, ניר אסור, אסור.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

בכלכל מר חיים ברוידא:  מושג  לך  אין  בכלכלה.  מבין  לא  אתה  תרופות  תקשיב  סוכן  היית  ה. 

 ואתה חושב שאתה מבין בכלכלה. 

 

 אסור, אסור, זה איסור חמור.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אתה מעיר הערות, תקשיב ניר אין לך מושג בכלכלה.   מר חיים ברוידא: 

 

 אתה אל תלמד אותי כלכלה.  מר ניר קריסטל: 

 

 מר.  אין לך מושג, אני רואה את מה שאתה או מר חיים ברוידא: 

 

 אני לא אלמד אותך עיתונאות, אתה אל תלמד אותי כלכלה.  מר ניר קריסטל: 

 

 אסור באיסור חמור.   מר אריאל הילדסהיימר:
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 בסדר ברוידא? אני מבטיח לא ללמד אותך עיתונות.   מר ניר קריסטל: 

 

אתה   מר חיים ברוידא:  מה  שומע  אני  כהן,  דרורה  בכלכלה.  מושג  לך  אין  ממשיכים,  אנחנו 

   -ומר, אני שומע מה אתה אומר. דרורה כהןא

 

 דרורה הוא שאל אותך, דרורה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 דרורה, בעד או נגד?   מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.   : גב' דרורה כהן

 

   -דרורה בעד. אילן כהן מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.   מר אילן כהן:

 

  -בעד. חיים גולדמןעדכון תב"ר הקמת מרכז הצעירים,  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד. מר חיים גולדמן: 

 

  -עדכון תב"ר הקמת מרכז הצעירים מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.  מר חיים גולדמן: 
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 בעד. לורן עייאש, עדכון תב"ר הקמת מרכז הצעירים, מר חיים ברוידא: 

 

   -ניר, אתה... שיעקלו את החשבונות של העירייה  : גב' דרורה כהן

 

 יעקלו שום דבר.  לא  מר ניר קריסטל: 

 

 ₪?  300,000מאיפה ישלמו   : גב' דרורה כהן

 

 אני תכף אראה לך.   מר ניר קריסטל: 

 

 פשוט.   : גב' דרורה כהן

 

 תכף אני אראה לך.   מר ניר קריסטל: 

 

 כל הזמן הם אומרים שהם יראו.  גב' ענבר הוכברג: 

 )מדברים יחד(  

 

בכלכלה תביני, הוא מדבר, אין לו מיל. אוקיי    דרורה, דרורה, אין לו מיל מידע מר חיים ברוידא: 

  -בסדר, גלי שחר עדכון תב"ר

 

 כן, בעד.   גב' שחר גלי:

 

 -בעד. ענבר הוכברג, עדכון תב"ר מר חיים ברוידא: 
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 ברור שבעד.  גב' ענבר הוכברג: 

 

 . 8נגד  9חיים ברוידא בעד.  מר חיים ברוידא: 

 

  -מצליחהלא לקיים חוקים, אני לא    : גב' דרורה כהן

 

 חייבת לקיים את החוק.   מר ניר קריסטל: 

 

רוצים שמתחם הצעירים פשוט יפסיק לעבוד, כי אנחנו לא עומדים בליקויים,   גב' ענבר הוכברג: 

 זה בסוף מה שיקרה. לא יאומן. 

 

 :הצבעה

    8   –בעד 

 9    -נגד 

  0 –נמנע 

 החלטה: 

קולות   ברוב  החליטה  העיר  תבלאשר  לא  מועצת  עם  עדכון  חשבון  גמר  הצעירים  מרכז  הקמת  "ר 

 .ין של בית המשפטהקבלן, לאור פסק ד

 

 אוקיי, חשמל ומאור.   מר חיים ברוידא: 

 

 אולי בנו אותו במקום הלא נכון?  מר משה עייאש לורן: 

 

 אתה הצבעת בעד רחמים? מה? נגד?  מר אריאל הילדסהיימר:
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 )מדברים יחד(  

 

שי מר חיים ברוידא:  מי  יצחק  לכם  חבר'ה  להגיד  רוצה  אני  ומאור.  חשמל  חבר'ה  אחרון.  צחק 

את כל הנושא הזה שאמרתם לגבי העיצוב של העצים, הורדנו מכאן, ואני מקריא לכם אחד אחד, כל  

הנושא של הגדלת הביטחון ותאורה, שהיו פניות של תושבים, אני אקריא לכם גם את הרחובות, ואני 

  -אגיד לכם את הסכום, ואתם תחליטו

 

 להחלפת כל תאורת העיר ללדים. 2021אבל תקצבנו את כל... בשנת  ניר קריסטל:  מר

 

 זה לא קשור, מדובר על תוספת של עמודי תאורה.   מר חיים ברוידא: 

 

 מדובר על תוספת תאורה, לא על השדרוג.   מר יוסי מזרחי: 

 

 .. יש מקומות חשוכים שמפחיד ומסוכן ללכת בהם בלילה, בעיקר. גב' ענבר הוכברג: 

 

 אתם רוצים לספר לתושבים כמה יצא על כל העצים?  מר ניר קריסטל: 

 

 היה לכם זמן לשאול.   מר יוסי מזרחי: 

 

 קיבלתם את זה...   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אבל התקדמנו מהעצים, עכשיו אנחנו על ביטחון אישי.  גב' ענבר הוכברג: 

 )מדברים יחד(  
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ם מראש, לא שונה כלום, לא שונה שום דבר. לא שונה שום ימי  10קיבלתם   מר אריאל הילדסהיימר:

 דבר. מה פתאום שונה.  

 

 כמה העלות... מר ניר קריסטל: 

 

 תסתכלי על ישיבה מלפני שבועיים, אותו דבר בדיוק.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 כמה עלו כל הכבשים הלבנים על רחוב ויצמן?   מר ניר קריסטל: 

 

מבין מר חיים ברוידא:  לא  אם  אתה  מהשני.  אחד  פוחדים  הם  פה,  מהשני  אחד  פוחדים  הם   ,

ההוא יצביע בזה, זה כל הסיפור. אוקיי ברחוב ז'בוטינסקי עשו עכשיו בניינים חדשים וצריך להתקין  

 עמודי תאורה כולל הכנת תשתיות.  5

 

   אז לא נשים אותם בגלל שהחלפנו את התאורה של כל האחרים? ניר זה זה? מר משה עייאש לורן: 

 

 לא, זה לא זה.  מר ניר קריסטל: 

 

 לורן, למה...  מר רחמים שלום: 

 

 אז אולי צריך לשים.   מר משה עייאש לורן: 

 

 את כל העמודים, החליפו...  מר רחמים שלום: 

 

התודה  מר אריאל הילדסהיימר: מכתבי  את  תסתכל  המזרחי.  בכצנלסון  ומיסעים  מדרכות  נעשה 
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 ושקעו בכצנלסון. מדרכות, מיסעים, גינון, תאורה. מהתושבים בכצנלסון. מאות אלפים ה

 )מדברים יחד(  

 

  -מדרכות, מיסעים, הכול טופל שמה מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מיליון ₪ שמשרד התחבורה...  150 גב' רונית ויינטראוב: 

 

 טופל, טופל.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

הנה. יש פה אווירה טובה של אנשים  אני נהנה, האמת שאני נהנה. אני מאוד נ מר חיים ברוידא: 

באמת עם זה. אני נהנה מזה אני אומר לך את האמת. באמת נהנה, אני מצטער שזה תכף מסתיים,  

התקנת   ז'בוטינסקי,  ברחוב  תאורה  חבר'ה.  פעם  עוד  ואומר  חוזר  אני  אז  נהנה.  אני  עמודי    5אבל 

עכשיו   כולל הכנת תשתיות לאחר שבנו שמה  גדו  2תאורה  עומדת להסתיים. בניינים  והעבודה  לים, 

 עמודי תאורה כולל הכנת תשתיות ברחוב ז'בוטינסקי?  5מירב מאיר, האם את בעד התקנת 

 

 נגד.  גב' מירב מאיר: 

 

עמודי תאורה כולל הכנת תשתיות   5נגד. דבי סלוצקי, האם את בעד התקנת   מר חיים ברוידא: 

 ברחוב ז'בוטינסקי? 

 

 נגד.  גב' דבי סלוצקי: 

 

עמודי תאורה כולל הכנת תשתיות   5נגד. עמית צור, האם אתה בעד התקנת   יים ברוידא: מר ח

 ברחוב ז'בוטינסקי?  
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 נגד.   מר עמית צור: 

 

 נגד.  מר חיים ברוידא: 

 

 אבל רק...   : גב' דרורה כהן

 

 זה לא קשור דרורה.   גב' ענבר הוכברג: 

 

עמודי    5ראוב, רחוב ז'בוטינסקי, התקנת  אוקיי, רונית ויינטראוב, רונית ויינט מר חיים ברוידא: 

  -תאורה כולל הכנת תשתיות

 

 צריך להצביע על התב"ר כולו.   מר ניר קריסטל: 

 

 לא, לא, לא, לא, אני רוצה להקל עליכם, להבין על מה מדובר.  מר חיים ברוידא: 

 

   -לא, לא, סליחה מר ניר קריסטל: 

 

 מותר לי לפרק אותו.   מר חיים ברוידא: 

 

   -תהילה הוא יכול ונית ויינטראוב: גב' ר

 

 כל אחד בפני עצמו.   עו"ד תהילה סובל: 
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 אבל זה תב"ר, את לא יכולה על כל... בתב"ר.   מר ניר קריסטל: 

 

 התב"ר הוא אחד בפני עצמו.  עו"ד תהילה סובל: 

 )מדברים יחד(  

 

   -הוא לשם הנוחות מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -ב שתושבי רעננה, ניר, נירחבר'ה, אני חוש מר חיים ברוידא: 

 

 ... זה מה שאני אומרת.   עו"ד תהילה סובל: 

 

 תגידי, זה מה שהוא עושה.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 אתה לא יכול.   מר ניר קריסטל: 

 

 אתה לא יכול. מר מיכאל רייזמן: 

 )מדברים יחד(  

 

 צריך להתחיל את ההצבעה מחדש.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 יש חוק. אבל יש חוק.   ... מר ניר קריסטל: 

 

 על כל התב"ר.  מר מיכאל רייזמן: 
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 על כל התב"ר.  מר ניר קריסטל: 

 

 אני אקריא את הכול, את כל הדברים, ואת תצביעי במכה אחת.  מר חיים ברוידא: 

 

 בהתאם לחוק.   מר ניר קריסטל: 

 

 ן יודע.  בהתאם לחוק, הנה אתה רואה, הנה אתה רואה יש דברים שאתה כ מר חיים ברוידא: 

 

 פשוט לא יאומן, אתה כותב את ספר החוקים מחדש.  מר ניר קריסטל: 

 

 הנה בבקשה, הנה אתה רואה, היא מצדיקה אותך.   מר חיים ברוידא: 

 

 תקרא את הכול ונצביע.   מר ניר קריסטל: 

 

 עמודי תאורה כולל הכנת תשתיות.  5רחוב ז'בוטינסקי התקנת   מר חיים ברוידא: 

 

 מעולה.  מר ניר קריסטל: 

 

התקנת   מר חיים ברוידא:  והחיל,  העברי  הגדוד  תשתיות.   14רחוב  הכנת  כולל  תאורה  עמודי 

התקנת   עגנון,  ש"י  שרת,    5רחוב  קריית  ברחבת  תאורה  שדרוג  תשתיות.  הכנת  כולל  תאורה  עמודי 

עמודי    5ביטול תאורה קיימת, הוספת עמוד תאורה ותאורה על מתקני הצללה. רחוב ההגנה, הוספת  

, הוספת עמוד  34תאורה וחיבורים לרשת החשמל. רחוב הר סיני, הוספת עמוד תאורה. רחוב הגליל  

דרום,  אשכול  לוי  רחוב  תאורה.  עמוד  הוספת  דובנוב,  ברחוב  כלבים  גינת  לבניין.  בשביל  תאורה 

אחוזה    5הוספת   החשמל.  לרשת  וחיבורם  תאורה  תאורה    –עמודי  שדרוג  כוח,  מתקני  דיין  משה 
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הוספת  למתקני   כושר,  תאורה.    2כוח  הוספת  עמודי  כלבים,  גינת  כולל  דרומי  אזור  עמודי    3ניל"י 

  5, הוספת תאורה באזור בית הספר. מגדל, הוספת  14תאורה כולל תאורה לגינת כלבים. שפירא משה  

הוספת   סוקולוב,  החשמל.  לרשת  וחיבורם  תאורה  חברת   2עמודי  לרשת  וחיבורם  תאורה  עמודי 

גינה   הפארק, 2005קהילתית  החשמל.  בלב  חול  במגרש  תאורה  הכנת  קולר.  עבור  חשמל  חיבור   ,

עמודי תאורה. מנחם בגין שביל מערב, תגבור תאורה בשביל. הסנונית גינה ציבורית, הוספת    2הוספת  

שביל לכיוון    26תאורה בגינה. רחוב הרצל, הוספת תאורה בגינה על פי מחלקת החשמל. יצחק שדה  

ת הוספת  רחוב אחוזה,  תאורה.  הוספת  לח"י,  לפסל  תאורה  תאורה.  הוספת  דיין,  משה  גן  אורה. 

השחר, הוספת תאורה, החלפת עמודים חלודים על פי המלצת הצוות המקצועי. שימו לב, לא הזכרתי 

  -פה

 

 מה סך הכל התקציב לכל זה?   : גב' דרורה כהן

 

או    1,694,000 מר חיים ברוידא:  לאור  זה  האלה  הדברים  כל  או ₪.  המקצועי  הצוות  המלצת 

יש הכול, החלטה שלכם האם הם  פניות של תושבים שביקשו מבחינת הביטחון שלהם. יש תקציב, 

 יקבלו התושבים את זה או שהתושבים לא יקבלו את זה. 

 

באופן מפתיע שקל אחד בתב"ר הזה לא השתנה מההצעה הקודמת. ההצעה   מר ניר קריסטל: 

   -ואני צנוע, לכל הקישוטים של התאורה על העמודים ועל העצים הקודמת כללה מאות אלפי שקלים

 

 לפי הסקר האחרון מרוצים מזה. רק אתה לא.   92% מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, הכול בסדר.   מר ניר קריסטל: 

 

 אמרתי לך, זה שאתה רוב זה עוד לא נותן שום דבר.   מר חיים ברוידא: 
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  -תב"ר לא השתנהניר אתה גם טועה, ה מר אריאל הילדסהיימר:

 

 סליחה, אתם מוכנים לתת לי להביע את דעתי?   מר ניר קריסטל: 

 

 כן.  מר חיים ברוידא: 

 

ההצעה  מר ניר קריסטל:  למול  אחד  בשקל  השתנה  לא  הזה  התב"ר  אומר  אני  אז  רבה.  תודה 

הקודמת. ההצעה הקודמת התב"ר הזה כלל מאוד אלפי שקלים לקישוטים של שנת המאה, של עצים,  

   -להאיר את העיר של

 

 למה לא? למה שלא נקשט בשנת המאה?  מר חיים ברוידא: 

 

 בכל מיני, מה שאתם רוצים.  מר ניר קריסטל: 

 

 מיליון ₪ לשנת המאה.   4למה שלא נקשט? גבעתיים  מר חיים ברוידא: 

 

 עוד פעם אתה לא תיתן לי להשלים משפט?  מר ניר קריסטל: 

 

 דברים שהם לא זה נו.   לא, כי אתה מדבר מר חיים ברוידא: 

 

   -שהם לא מה? שהם לא מוצאים חן בעיניך מר ניר קריסטל: 

 

   -אתה מדבר כמו דמגוג מר חיים ברוידא: 
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 זה בסדר זה מותר, אבל תתמודד עם ביקורת.   מר ניר קריסטל: 

 

זה   מר חיים ברוידא:  חשבון  על  לציבור  נזק  עושה  אתה  דמגוגיה.  זה  דמגוגיה,  זה  כי  סליחה 

  -מנסהשאתה 

 

 אני סיימתי, אני לא אתווכח איתך.  מר ניר קריסטל: 

 

  -להציג מר חיים ברוידא: 

 

 הכול בסדר.  מר ניר קריסטל: 

 

 לא, אבל זה הרי ברור מאליו.  מר חיים ברוידא: 

 

 סבבה, הכול בסדר.   מר ניר קריסטל: 

 

 ברור מאליו.   מר חיים ברוידא: 

 

   -2.5רק לעשות סדר  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אם זה ברור מאליו, ניסיתי להגיד משהו, אבל לא חשוב.  מר ניר קריסטל: 

 

   -מיליון ₪ 2.5ניר, ניר,  מר אריאל הילדסהיימר:
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 הכול בסדר.  מר ניר קריסטל: 

 

   -מיליון ₪ 2.5 מר אריאל הילדסהיימר:

 

 הכול בסדר.  מר ניר קריסטל: 

 

   -התב"ר הזה לתחזוקה מר אריאל הילדסהיימר:

 

 הכול בסדר.  ניר קריסטל: מר 

 

   -מיליון ₪ 2-, מתוך המיליון ₪ לשדרוג 2 מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -אני את המחירים יודע מר ניר קריסטל: 

 

  -אתה התעקשת לשאול, אז תן לי מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ואני יודע מה הוצאתם.   מר ניר קריסטל: 

 

 שום דבר.  לא הוצאנואז תן לענות.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא, לא, לא נתתם לי לענות, אל תענו לי.   מר ניר קריסטל: 

 

  -מיליון ₪  2.5תן לי לסיים,  מר אריאל הילדסהיימר:
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 לא נתתם לי לסיים, אז אל תענו לי. תודה.   מר ניר קריסטל: 

 

  -ניסיתי להגיד משהו על תחזוקה מר אריאל הילדסהיימר:

 

 בדתם את זכותי לדבר, אל תענו לי, תודה. לא, לא, אם לא כי מר ניר קריסטל: 

 

  -₪ 300,000מיליון ₪ לשדרוג...  2 מר אריאל הילדסהיימר:

 

 בואו נצביע בבקשה.   מר ניר קריסטל: 

 

 דפקת את אגד. תושבי רעננה ייפגעו.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 הכול בסדר. אתה מוכן לא לתת לי ציונים אדוני המנכ"ל?  מר ניר קריסטל: 

 

 אני חושב שהוא צריך לתת לך ציונים.  יים ברוידא: מר ח

 

 לא, אני לא צריך לקבל ציונים ממנכ"ל העירייה, עם כל הכבוד.  מר ניר קריסטל: 

 

 חבל, חבל.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 הכול בסדר תודה רבה, אני לא צריך פה ציונים אריאל.  מר ניר קריסטל: 

 

  -יצר של נקםאתה יושב פה על  מר חיים ברוידא: 
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 הכול בסדר.  מר ניר קריסטל: 

 

 על זה שאני סילקתי אותך מתפקידך.  מר חיים ברוידא: 

 

 לא. אחד, לא סילקת אותי לעולם מתפקידי.   מר ניר קריסטל: 

 

 זה הכול, זה הכול.   מר חיים ברוידא: 

 

 כולם הלכו ממך ונשארת לבד. אבל הכול בסדר.   מר ניר קריסטל: 

 

 ניר, לא לשלם לקבלנים?   יימר:מר אריאל הילדסה

 

 תודה רבה הכול בסדר.   מר ניר קריסטל: 

 

 אני שואל, לא לשלם לקבלנים שעושים עבודה?   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אתה תשלם לקבלן, ואני גם אגיד לך מאיפה אם תרצה.  מר ניר קריסטל: 

 

 אתה לא יכול...   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 סבבה.  מר ניר קריסטל: 

 

 אתה לא מבין בכלכלה, אני מנסה להסביר לך, אין לך מושג בכלכלה.   ר חיים ברוידא: מ
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  -חיים ברוידא באמת עוד פעם סיכמנו מר ניר קריסטל: 

 

 על מה אתה מדבר.   מר חיים ברוידא: 

 

אלמד  מר ניר קריסטל:  לא  אני  נגרות,  אותי  מלמד  לא  אתה  עיתונות,  אותי  מלמד  לא  אתה 

 אותך מילה בעסקים.  

 

 אין לך מושג.  מר חיים ברוידא: 

 

  -למה אתה... באיזו זכות אתה גב' דבי סלוצקי: 

 

 תשאל את רייזמן, רייזמן...  מר חיים ברוידא: 

 

 הכול בסדר.  מר ניר קריסטל: 

 

 אי אפשר לעשות את זה.   מר חיים ברוידא: 

 

 אתה לא... תב"ר.    מר ניר קריסטל: 

 

 זה.  אי אפשר לעשות את  מר חיים ברוידא: 

 

 אתה לא... תב"ר, אני מפנה לך מקורות.   מר ניר קריסטל: 

 

 אתה לא יכול.   מר אריאל הילדסהיימר:
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 הנה אני מפנה לך מקומות.  מר ניר קריסטל: 

 

 אתה לא מבין בכלכלה.   מר חיים ברוידא: 

 

 הכול בסדר.  מר ניר קריסטל: 

 

כל פעם המום ממך, אין לך מושג אני כל פעם המום, אני כל פעם המום. אני   מר חיים ברוידא: 

 בכלכלה. 

 

 בסדר.  מר ניר קריסטל: 

 

 אתה יושב ואתה זורק דברים באוויר.  מר חיים ברוידא: 

 

 אתה מבין כלכלה?   מר ניר קריסטל: 

 

  -אתה מצביע מר חיים ברוידא: 

 

 ברוידא בחייך תעשה לי טובה, את הרזומה שלי אני לא צריך...  מר ניר קריסטל: 

 

   -חבר'ה אנחנו מצביעים. אוקיי, אישור תב"ר ברחוב ברוידא: מר חיים 

 

 את הרזומה...   מר ניר קריסטל: 
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מאור רחובות לשדרוגי תאורה לתחזוקת תאורה בעיר. חברת המועצה מירב   מר חיים ברוידא: 

 מאיר? 

 

 נגד.  גב' מירב מאיר: 

 

לשדרו מר חיים ברוידא:  רחובות  מאור  תב"ר  תאורת  סלוצקי,  דבי  לתחזוקת  נגד.  תאורה  גי 

 תאורה בעיר.  

 

 נגד ונגד כל הנצנצים והתאורה... שממלאת את העיר.  גב' דבי סלוצקי: 

 

 לדעתך.  מר חיים ברוידא: 

 

 לדעתי.  גב' דבי סלוצקי: 

 

 לדעתך.  מר חיים ברוידא: 

 

   -בשביל זה נבחרתי כדי לייצג את האנשים גב' דבי סלוצקי: 

 

 לדעתך.  מר חיים ברוידא: 

 

 שחושבים כמוני, לא כמוך.  בי סלוצקי: גב' ד

 

ההיסטורי ברעננה, ואת אז אני רוצה להגיד לך דבר אחד, סיימת את תפקידך   מר חיים ברוידא: 

 יודעת את זה.  
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 סבבה, נהדר, טוב... אותה.  מר ניר קריסטל: 

 

 .  אוקיי, אישור תב"ר מאור רחובות לשדרוגי תאורה ולתחזוקת תאורה בעיר מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

 עמית צור.  מר חיים ברוידא: 

 

 אל תגידו לא ידענו.    : גב' דרורה כהן

 

 עמית צור.  מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

השירות.  מר חיים ברוידא:  את  לי  עשיתם  לקבל,  שיכולתי  טובות  הכי  המועצה  מישיבות  אחת 

 עמית צור? 

 

   -זה משתלם יופי מר חיים גולדמן: 

 

 אם זה טוב לך, זה נהדר.   קריסטל: מר ניר 

 

  -סוגרים את הסיירת שלהם  מר חיים גולדמן: 

 

 נכון.  מר חיים ברוידא: 
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 לא, אנחנו לא סוגרים את הסיירת.  מר ניר קריסטל: 

 

מאור  מר חיים ברוידא:  תב"ר  אישור  ויינטראוב,  רונית  העיר.  את  סוגרים  העיר,  את  סוגרים 

 תאורה בעיר.   רחובות לשדרוגי תאורה ולתחזוקת

 

 דילגת על עמית.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

את   מר חיים ברוידא:  קראתי  איך  אה  מראש.  אומר  אתה  מה  ידעתי  אני  אותך.  שאלתי  לא, 

החבורה  הדברים.  את  להצהיר  מוכן  ואני  לך,  אומר  אני  תיעלם,  הזאתי  החבורה  שלך.  המחשבות 

 הזאתי תיעלם. 

 

 ף את קלינטון. אתה דרך אגב מחלי מר ניר קריסטל: 

 

אישור תב"ר מאור רחובות לשדרוגי תאורה ולתחזוקת תאורה בעיר. מיכאל   מר חיים ברוידא: 

 רייזמן? 

 

 נגד, אתה יודע הרי, נכון.   מר מיכאל רייזמן: 

 

  -ניר קריסטל, אני יודע, אתה מר חיים ברוידא: 

 

 גם נגד, גם נגד.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 ביל אותם פה לתהום, כי אתה יודע שסיימת. כן. אתה מו מר חיים ברוידא: 
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 אתה דילגת עליי ורציתי להגיד שאני גם נגד זיהום האור שאתה עושה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

ניר   מר חיים ברוידא:  בעיר,  תאורה  ולתחזוקת  תאורה  לשדרוגי  רחובות  מאור  תב"ר  אישור 

 קריסטל. 

 

 נגד.  מר ניר קריסטל: 

 

איילת ארז סגן, אישור תב"ר מאור רחובות לשדרוגי תאורה ולתחזוקת    נגד. מר חיים ברוידא: 

 תאורה בעיר, איילת.  

 

 נגד.  גב' איילת  ארז סגן: 

 

תאורה   מר חיים ברוידא:  ולתחזוקת  תאורה  לשדרוגי  רחובות  מאור  תב"ר  אישור  אלי,  אלוש 

הם אמרו לא. אישור    בעיר, מה? רגע, אלי לא שומע, אבל הם אמרו לא, אז מה אתה תגיד? אלי, אלי

תב"ר מאור רחובות לשדרוגי תאורה ולתחזוקת תאורה בעיר, למה אתה רוצה, למה אתה מגחך את  

עצמך שאני אקרא את זה, הרי אתה יודע מה אתה אומר. זה מה שאמרו לך להגיד. יאללה, אין לך  

 עצמאות, אין לאף אחד מכם עצמאות, יאללה קדימה אלי אלוש. נגד.  

 

 נגד.   ש:מר אלי אלו

 

רחמים שלום, אישור תב"ר מאור רחובות לשדרוגי תאורה ולתחזוקת תאורה   מר חיים ברוידא: 

 בעיר.

 

 זה חבר הסיעה שלך.    מר אלי אלוש:
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 הסיעה שלי נהדרת.   מר חיים ברוידא: 

 

 חבר הסיעה שלך.    מר אלי אלוש:

 

 חבר הסיעה שלי. חבר הסיעה שלי היה, כן היה.   מר חיים ברוידא: 

 

 נשאר לבד. אין לו סיעה.   גב' דבי סלוצקי: 

 

 לא נשארה לך סיעה.   מר ניר קריסטל: 

 

 אין לו סיעה.  גב' דבי סלוצקי: 

 

  -מיכל ברם מר חיים ברוידא: 

 

 איפה הסיעה שלך?   מר ניר קריסטל: 

 

 אישור תב"ר מאור רחובות לשדרוגי תאורה ולתחזוקת תאורה בעיר.  מר חיים ברוידא: 

 

תרגיעו,   כברג: גב' ענבר הו שלנו?  הנפלאות  המיילים  תכתובות  את  משחזרים  אנחנו  קורה?  מה 

 תרגיעו. 

 

 כל מי שיבצע מהלכים שהם הליכים שהם שחיתות, לא יהיה לידי חד וחלק.   מר חיים ברוידא: 
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 את מי אתה מאשים בשחיתות בדיוק?  גב' דבי סלוצקי: 

 

מא מר חיים ברוידא:  תב"ר  אישור  קדימה,  ולתחזוקת  אנחנו...  תאורה  לשדרוגי  רחובות  ור 

 תאורה בעיר.

 

 לא רוצים לדעת.   מר משה עייאש לורן: 

 

 לא רוצים לדעת. לא, לא רוצים לדעת. מעדיפים שלא.  מר חיים ברוידא: 

 

   -לא, לא, לא, בסדר גב' רונית ויינטראוב: 

 

 דרורה כהן, דרורה כהן, בעד.  מר חיים ברוידא: 

 

 על כבוד...   לדבר מר משה עייאש לורן: 

 

אישור תב"ר מאור רחובות, כל מי שמבצע עבירות שחיתות נגד העירייה, לא   מר חיים ברוידא: 

ולתחזוקת, אני מקווה שגם את תתמכי  יהיה בסיעתי. אישור תב"ר מאור רחובות לשדרוגי תאורה 

 בי. קדימה, אילן כהן.  

 

 בעד.   מר אילן כהן:

 

   -ר תב"ר מאור רחובות לשדרוגיחיים גולדמן, אישו מר חיים ברוידא: 

 

 אתה רוצה את המשל על...  גב' רונית ויינטראוב: 
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כל מי שמבצע עבירות נגד העירייה ונגדך, לא יהיה בסיעה שלי. אישור תב"ר  מר חיים ברוידא: 

מאור רחובות לשדרוגי תאורה ולתחזוקת תאורה בעיר. וגם מצביע בגלל שהוא מנסה לסחוט אותי,  

 תב"ר מאור רחובות לשדרוגי תאורה ולתחזוקת תאורה בעיר.   קדימה. אישור

 

 מי שסוחט זה אתה.   מר רחמים שלום: 

 

 אנחנו נראה בעוד כמה ימים.  מר חיים ברוידא: 

 

 יש פה הקלטות...   מר רחמים שלום: 

 

 אין בעיה בסדר גמור.   מר חיים ברוידא: 

 

 -יש פה הכול מר רחמים שלום: 

 

 , אין בעיה, אין בעיה. אין בעיה מר חיים ברוידא: 

 

 ...  מר רחמים שלום: 

 

 אין בעיה, בסדר גמור. אין בעיה.  מר חיים ברוידא: 

 

  -אתה יודע שאסור להקליט  מר משה עייאש לורן: 

 

 אין בעיה, אין בעיה.   מר חיים ברוידא: 
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 אסור להקליט.   מר משה עייאש לורן: 

 

 אין שום בעיה. אין שום בעיה.  מר חיים ברוידא: 

 

 אסור להקליט.   מר משה עייאש לורן: 

 

פה. אישור תב"ר   מר חיים ברוידא:  יהיה  לא  ונגדכם,  רעננה  עיריית  נגד  עבירות  מי שמבצע  כל 

 מאור רחובות לשדרוגי תאורה ולתחזוקת תאורה בעיר, לורן עייאש.  

 

 אני בעד.  מר משה עייאש לורן: 

 

 וגי תאורה ולתחזוקת תאורה בעיר.  בעד. אישור תב"ר מאור רחובות לשדר מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.   גב' שחר גלי:

 

 גלי בעד. אישור תב"ר מאור רחובות לשדרוגי תאורה ולתחזוקת תאורה בעיר.   מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.  גב' ענבר הוכברג: 

 

 טוענים שקיבלת כסף מזומן, זה נכון?   מר אלי אלוש:

 

 אז בסדר, שיוכיח את זה.   מר חיים ברוידא: 
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 או.   אלי אלוש: מר

 

העתקתי   מר חיים ברוידא:  עבירה  שעשיתי  אחרונה  פעם  ג'  בכיתה  אני  חבר'ה  בעד.  חיים  ואני 

 בבחינה, מאז לא.  

 

 תיזהר..., תיזהר.    מר אלי אלוש:

 

 אלי, אתה מזהיר אותי?   מר חיים ברוידא: 

 

 אני מזהיר אותך.    מר אלי אלוש:

 

 אתה מזהיר אותי?   מר חיים ברוידא: 

 

 לא, הוא מאיים, הוא מאיים.  ר משה עייאש לורן: מ

 

 אני לא מאיים.    מר אלי אלוש:

 

סליחה   מר חיים ברוידא:  ממישהו  לבקש  שלך  הניתוח  לפני  שביקשת  הסיפור  את  זוכר  אתה 

ומחילה. אתה זוכר? אתה זוכר? מי שיושב פה ונגד תושבי רעננה, זו התשובה של ראש העיר שמשרת 

שה כפי  התושבים.  הבאה  את  בישיבה  בישיבה,  גם  שהצגתי  כפי  הכול.  אומר  אני  בישיבה,  גם  צגתי 

   -יהיה, בישיבה הבאה

 

  -אתה מאשים  מר אלי אלוש:

 



 וגו חברת התמלולל           עיריית רעננה                                                                              
 30.01.2022ישיבת מועצה שלא מן המניין 

 
 

 84 
 

 יהיה פה סרטונים, ויהיו פה הקלטות, ומי שרוצה שיביא גם הקלטות.   מר חיים ברוידא: 

 

   -... ואתה עושה שיימינג  מר אלי אלוש:

 

 :הצבעה

    8   –בעד 

 9    -נגד 

  0 –נמנע 

 החלטה: 

תב"ר מאור רחובות לשדרוגי תאורה ולתחזוקת תאורה לאשר  לא  מועצת העיר החליטה ברוב קולות  

 .בעיר

 

 .  2022אישור תקציב רגיל לשנת   .2

 

תקציב   מר חיים ברוידא:  בבניית  הקודמת  בישיבה  גם  שהצגתי  מאמצים 2022כפי  השקענו   .

 -רבים

 

 הסרטונים ועם השטויות. די כבר עם   גב' שחר גלי:

 

תקציב   מר חיים ברוידא:  בבניית  הקודמת  בישיבה  גם  שהצגתי  מאמצים 2022כפי  השקענו   ,

 רבים כדי לבנות תקציב מאוזן ואחראי.  

 

 ...  מר רחמים שלום: 
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 אתה היחיד אחרון שיכול להגיד משהו.  מר חיים ברוידא: 

 

 אתה אחרון, אתה אחרון.   מר רחמים שלום: 

 

   -לשמחתי הצלחנו ם ברוידא: מר חיי

 

 די, די.   גב' שחר גלי:

 

את   מר חיים ברוידא:  על   2021לסיים  לשמור  הצלחנו  אף  התקציב,  לתחזית  בהתאם  באיזון 

 מעמדה של רעננה כעיר איתנה. רק מי שמבצע עבירות אני פוגע בו.  

 

 אתה אחרון שיכול לפגוע בו.  מר רחמים שלום: 

 

הת מר חיים ברוידא:  כל בניית  עם  ושיתוף  מעמיקה  חשיבה  תוך  במקצועיות,  נעשתה  קציב 

להציג   למטרה  לעצמנו  שמנו  תקציב.  המקושרת  בתוכנית  ביטוי  לידי  שבאה  כפי  העירייה,  מנהלי 

תקציב מאוזן, שמציב את התושב במרכז ומשדרג את איכות החיים ורמת השירותים שאנו מעניקים  

התייעלות וחיסכון לצד הרחבת המשאבים החיצוניים    בעיר. שמנו דגש על יותר עשייה בפחות כסף,

המביאים להגדלת השקעה בתושב. במסגרת דיוני התקציב פניתי אליכם לכל אחד ואחד באופן אישי, 

הנושאים הרלוונטיים בתקציב   וללבן את  לדון  להיפגש  לכולם באופן קולקטיבי. הזמנתי אתכם  וכן 

פור 2022 ננהל שיח אמיתי  בואו  ביקשתי מכם  וההתייעלות.  .  בונה סביב הצרכים, סדרי עדיפויות  ה 

 לצערי, לא נעניתי לשיתוף פעולה אמיתי ומשמעותי מצד כולם, ואני מצר על כך. 

 

 שעות היינו...   3   דוברת:



 וגו חברת התמלולל           עיריית רעננה                                                                              
 30.01.2022ישיבת מועצה שלא מן המניין 

 
 

 86 
 

 

 שעות ישבנו בדיון, למה זה ההשמצה הזאתי.   3 מר ניר קריסטל: 

 

 ... עכשיו למשרד הפנים.    מר אלי אלוש:

 

  -מכל מקום א: מר חיים ברויד

 

 שעות ישבנו בדיון סליחה.  3 מר ניר קריסטל: 

 

  -מכל מקום הפעלנו להתייעל לצמצם מר חיים ברוידא: 

 

 מאוד הגיוני.   מר ניר קריסטל: 

 

רב להביא   מר חיים ברוידא:  ואני שמח שהצלחנו במאמץ  שניתן,  ככול  ולהפחית את ההוצאות 

לכ ותודה  ומשמעותי,  יעיל  פרודוקטיבי  חוק  תקציב  בנושא  שהסברתי  כפי  במלאכה.  העוסקים  ל 

מיליון ₪, שנגבה כאן במשך שנים, והפחתנו את    11.5-השמירה, צמצמנו את היקף אגרת השמירה מ

את כל מה שהוא עשה בכל התהליך. תקציב העירייה    ₪. הוא עכשיו רק מפנים   9.9-היקף האגרה ל

קציב הכי משמעותי ויעיל שניתן לגבש.  כאמור צומצם והופחת בהתאמה ובמאמץ רב, כדי להגיע לת

עיקריים, השקעה בתחומ  4הצבנו במרכז התקציב   בתי  נושאים  לחינוך,  יישום תכנית אב  י החינוך, 

ספר חדשים מכל גווני הקשת, גני ילדים נוספים, פדגוגיה חדשנית, לימודי קוד סייבר, הכנסת החינוך 

תלמידים    2,000-רך ועוד. מערכת החינוך גדלה בהמונטוסורי, הפעלת מחלקות לחינוך מיוחד ולגיל ה

פתחנו   האחרונות.  זה    19בשנתיים  למעשה  ילדים,  זה,    20גני  מה   20עם  זה  חדשים,  ילדים  גני 

שהקמנו. משקיעים בהמשך עלייה של ציוני הבגרות בכל בתי הספר, מצוינות, הכלה ומעטפת פדגוגית 

ספורט   תרבות  קהילה  שירות  בתחום  ועוד.  מרכזים  מתקדמת  מפעילים  ואנו  פיתחנו  ורווחה, 
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קהילתיים חדשים, משקיעים בשעות הפנאי וגם בחיי הלילה, לרבות המדרחוב החדש בחצר השוק. 

הבית,   עד  שירות  כמו  ומגוונים  חדשים  שירותים  שיפור    CRMהכנסנו  חכמה,  עיר  קידום  אחוד, 

מול ועדי שכונות ועוד. בנוסף   השקיפות, הקשר והסברה מול התושב, שיתופי ציבור ותהליכי עבודה

ותמיכה   פיתוח  ועוד. בנושא  גישור חדש  בית למתנדב מרכז  בבדידות, הפעלת  לטיפול  יחידה  הקמת 

לא   הוא  הנה  התעשייה.  ובאזור  באחוזה  פנאי  מתחמי  העסקים,  חזיתות  שדרוג  באחוזה,  בעסקים 

  -לשדרוגהפנים, הוא רק עכשיו מפנים את הדברים תוך כדי קריאה. תכנית חדשה 

 

 איזה דברים? מה אתה יורד נמוך?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

הוא מבין מה הוא עשה. הוא עכשיו מבין מה הוא עשה. חדשה לשדרוג מרכזה  מר חיים ברוידא: 

עיר. במיסעים ומדרכות קרצוף ריבוד בכל אחוזה, השקעה רחבה במרחב הציבורי, בגינון, בתאורה,  

הפע רחוב.  בריהוט  תושב  בניקיון,  כרטיס  קידום  תשתיות,  שדרוגי  עירונית,  עסקית  חממה   360לת 

ועוד. סביבה קיימות ואנרגיה מתחדשת, תכניות רחבות להתייעלות אנרגטית פוטו וולטאית, תאורת  

לד, מרכז מבקרים לקיימות ופיתוח בר קיימא, תחבורה שיתופית, שביל רעננה, התמודדות עם משבר  

על כך, אין  האקלים, תחנות טעינה חשמלי ואני גאה  ועוד.  עוד  נוספות וכאמור  גינות קהילתיות  ות, 

אף רשות מקומית שהגיעה להישגים האלה בתקופה הזאתי, למרות הניסיונות לנסות ולשים מקלות  

אפשרנו   מראש,  רב  זמן  התקציב  את  שלחנו  ארוכים,  חודשים  של  מאומצת  עבודה  לאחר  בגלגלים. 

עוניין בכך לבוא להיפגש לדון ללבן הנושא התקציביים. אני מודה והצענו שוב ושוב לכל מי שהיה מ

לצוות הניהולי המקצועי, לחבריי בהנהלת העיר, ליו"ר ועדת הכספים גלי שחר, לחברי ועדת הכספים  

ולכל העוסקים במלאכה. אני מדגיש שוב, אי אישור חוק השמירה, והניסיון להעביר את כל ההוצאות  

כ  הנ"ל של  גזבר  מיליו  10-בסך  ונימק  הסביר  מציאותי.  ואינו  ריאלי  אינו  הרגיל,  התקציב  על   ₪ ן 

פה   מעבודתה  התפטרה  שלפניו  מי  עבודתו.  את  שעושה  אדם  הוא  פוליטי,  איש  אינו  הוא  העירייה, 

בעירייה, כיוון שהיא אמרה שהיא לא מוכנה להיות חתומה על דברים שאסור להם. אני יכול לומר  
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הראשונה, שאם זה יימשך כמו שהיה בעבר, אני לא אהיה פה. לכן יוסי  לכם שיוסי גם אמר בתקופה  

הוא איש שהוא איש מקצוע, בא לפה נטו נטו מקצוע, ולא שום דבר אחר. ואני לא הפרעתי לו, ולא 

הוא  העברנו,  פעם  עוד  אומר  אני  הדברים.  בתוך  היה  לא  פוליטי  דבר  ושום  לטפל,  למנכ"ל  הפרעתי 

  -הסביר לכם בכתב ובעל פה 

 

 בפייסבוק?  מר ניר קריסטל: 

 

מיליון ₪ על התקציב הרגיל, וצעד זה אינו ישים, ושוב    10שלא ניתן להעמיס   מר חיים ברוידא: 

אינו ריאלי ואינו אפשרי. צעד כזה הופך את התקציב המאוזן לתקציב בחוסר על כל המשתמע מכך.  

מזמן החומר  כל  את  שלחנו  מראש,  אתכם  לקזימנו  שנוכל  מנת  על  לתקציב  ,  רציני  דיון  . 2022יים 

מגזבר   מבקש  ואני  שכך.  וחבל  מאוזן,  לבלתי  התקציב  את  הופך  השמירה  חוק  אישור  אי  לצערי, 

 העירייה יוסי לתת קצת פרטים. 

 

בישיבה   מר יוסי מזרחי:  שהוצע  כפי  חוק השמירה,  על  התבסס  אליכם  שהוגש  התקציב  טוב, 

מיליון ₪ בקביעת אגרת השמירה.   1.6ה הורדה של  , המשמעות היית2.08-הקודמת, שהתעריף ירד ב

כנגד צמצום ההכנסות האלה ביצענו צמצום מקביל בפעולות, כמו בפעולות תרבות אירועים, פעולות 

   -חגיגות המאה ופרסום יחסי ציבור, הגדלת שכר הדירה מהמטרופולין

 

   -כי לא צומצםרק לתקן, לא צמצמתם, הקטנתם את הגידול המטורף. בוא  מר ניר קריסטל: 

 

   -אתה לא מבין בכלכלה, הוא מסביר לך מר חיים ברוידא: 

 

 לא צומצם שקל.  מר ניר קריסטל: 
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   -אתה לא מבין מר חיים ברוידא: 

 

 למה אני מבין בכלכלה?   מר ניר קריסטל: 

 

 אתה לא מבין בכלכלה.   מר חיים ברוידא: 

 

   -חלק מהדברים מר יוסי מזרחי: 

 

 ₪, מה יותר גדול?  452-ו 263 מר ניר קריסטל: 

 

  -מדבר איתך גזבר, ואתה זורק דברים לאוויר, אין לך מר חיים ברוידא: 

 

 תן לו לדבר.  מר מיכאל רייזמן: 

 

   -תהיה פעם גזבר מר חיים ברוידא: 

 

 אתה רוצה שאני אוכיח לך את המספרים?   מר ניר קריסטל: 

 

  -עלה לגזברתקשיב, תתחיל בגזבר ועד בית אחר כך ת מר חיים ברוידא: 

 

 חיים אתה רוצה שאני אוכיח לך את המספרים?   מר ניר קריסטל: 

 

 ניר אין לך מושג בכלכלה, ואתה זורק דברים לאוויר.  מר חיים ברוידא: 
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  -חיים מר ניר קריסטל: 

 

   -מיליון ₪ 30כמעט  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 חאלס עם הדמגוגיה.   מר ניר קריסטל: 

 

 ך מושג בכלכלה. כמה צריך להסביר.  אין ל מר חיים ברוידא: 

 

 2.050מיליון ₪ היום    2.8חיים, תקציב חגיגת המאה, בפעם הקודמת הצגתי   מר ניר קריסטל: 

 מיליון ₪, נכון?  

 

 מה?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 הורדתי פעולות.   מר חיים ברוידא: 

 

וצה את ההבנה בכלכלה.  רגע, קיצצת? זה נקרא קיצוץ? לא, לא, לא, בוא אני ר מר ניר קריסטל: 

 שנייה, בוא שיעור בכלכלה. 

 

 נו, בוא תסביר.   מר חיים ברוידא: 

 

 מיליון ₪.   2.8הצגת לחגיגות המאה  בתקציב הקודם מר ניר קריסטל: 

 

 נכון, נכון.  מר חיים ברוידא: 
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 מיליון ₪.   2.050בתקציב הזה אתה מציע  מר ניר קריסטל: 

 

 נכון.  מר חיים ברוידא: 

 

 זה נקרא קיצוץ?   קריסטל:  מר ניר

 

   -הורדנו, הורדנו מר חיים ברוידא: 

 

 זה נקרא קיצוץ? אני שואל שאלה, זה נקרא קיצוץ? אדוני... מר ניר קריסטל: 

 

  -אתה מונע מר חיים ברוידא: 

 

 מומחה לכלכלה, שלא יעבדו עליכם. מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  

 

יודע אם אתה מסוגל להבין בחודש האחרון איזה נזק  ניר אתה יודע, אני לא   מר חיים ברוידא: 

   -תדמיתי אתה עושה לך

 

   -אני מודה לך מר ניר קריסטל: 

 

 ואתה עושה לך.   מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, אתה עכשיו יועץ תדמית?  מר ניר קריסטל: 
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   -אין לך, לא, אני רק נהנה מר חיים ברוידא: 

 

  -הלפני רגע היית מומחה לכלכ מר ניר קריסטל: 

 

 אני רק נהנה. אוקיי קדימה.  מר חיים ברוידא: 

 

 עכשיו אתה יועץ תדמית.   מר ניר קריסטל: 

 

 יוסי, יוסי תמשיך. יוסי תמשיך.  מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

 , לאט לאט...  יש לנו זמן מר יוסי מזרחי: 

 

 מצבנו מצוין. אם היית אומרת שמצבנו לא טוב.   מר חיים ברוידא: 

 

   -אני יודעת, אתה רוצה נית ויינטראוב: גב' רו

 

 מצבנו לא היה טוב מעולם כמו שהוא עכשיו. מצבנו הכלכלי.  מר חיים ברוידא: 

 

   -הייתה פגישה מר יוסי מזרחי: 

 

 זה ההבנה שלך בכלכלה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -אני מבין יותר מר חיים ברוידא: 



 וגו חברת התמלולל           עיריית רעננה                                                                              
 30.01.2022ישיבת מועצה שלא מן המניין 

 
 

 93 
 

 

 אתה לא מבין.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

תאמיני לי אני מבין בכלכלה מצוין, בטח היום אחרי התקופה שאני ראש עיר.   יים ברוידא: מר ח

 מצוין אני מבין.  

 

 היית צריך לעזוב כשאתה מבין.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני מבין בכלכלה.   מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד( 

 

 יוסי תמשיך, תן להם לדבר.  מר חיים ברוידא: 

 

   -תקציב שהוגשה מר יוסי מזרחי: 

 

 . 95-וחגיגות ה 90-נקודת ההשפעה שלך צריכה להיות חגיגות ה  גב' מיכל ברם:

 

 הם הוציאו יותר, אני כבר אומר לך.  מר חיים ברוידא: 

 

  -... הבעיה, אם הוציאו יותר  גב' מיכל ברם:

 

 היא לא זוכרת.   גב' ענבר הוכברג: 

 

 רונית כמה היה?    גב' מיכל ברם:



 וגו חברת התמלולל           עיריית רעננה                                                                              
 30.01.2022ישיבת מועצה שלא מן המניין 

 
 

 94 
 

 

   -הבעיה שאף אחד לא מקשיב לאף אחד. אנחנו זרחי: מר יוסי מ

 

 ?  90-כמה היה בחגיגות ה  גב' מיכל ברם:

 

היה יותר, היה יותר. אנחנו נציג לה, נציג לה את זה, נראה להם את זה, גם   מר חיים ברוידא: 

 לציבור נציג.  

 

 לא, זה נקודת ייחוס.    גב' מיכל ברם:

 

 תציג.  מר ניר קריסטל: 

 

  -הצמצום שהוגש לאחר שישבנו אתכם רחי: מר יוסי מז

 

 רק שנייה, רגע דקה.   מר חיים ברוידא: 

 

זה בכתב,   מר יוסי מזרחי:  לא העברתם את  בדיון מספר הצעות, שלצערי שוב אתם  העליתם 

 ואנחנו העלינו את זה מתוך הסיכום שהיה.  

 

 זה התפקיד שלנו.     דוברת:

 

 להעביר בכתב, ואנחנו היינו אמורים להתייחס.   כן, התפקיד שלכם היה גם  מר יוסי מזרחי: 

 

 ממתי? ממתי אנחנו גזברים.  גב' דבי סלוצקי: 
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 רגע, תנו לי לדבר. תנו לדבר.  מר יוסי מזרחי: 

 

 די נו, תנו לדבר. תן לו לדבר.  מר מיכאל רייזמן: 

 

בישיבה   מר יוסי מזרחי:  בשקף  לכם  שהראינו  וכפי  העלינו  כן  אנחנו  לא,  שאתם  למרות 

הקודמת, כן העלינו את ההצעות שלכם. ההצעות שלכם, ששוב ישנם דברים שהם לא מעשיים, כמו  

   -הגדלת הדיבידנד מתאגיד המים. כמו למשל

 

 אתה לא מבין בכלכלה. איך אפשר בכלל לעשות דבר כזה.  מר חיים ברוידא: 

 

ולהקטין מר יוסי מזרחי:  לבוא  בתי הספר,  ניקיון  על  הועלתה טענה  בתי   לדוגמא,  ניקיון  את 

 . יפה.  2019-הספר. מדוע? כי היה גידול ביחס ל

 

 בתי ספר.   5עוד  מר חיים ברוידא: 

 

יש    2022-בתי ספר תחתנו וב  14היו    2019-אבל אף אחד לא לקח בחשבון שב מר יוסי מזרחי: 

 בתי ספר.  19

 

 כמו שהוסבר לכם בישיבה ניר.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ר. הוסב מר יוסי מזרחי: 

 

 כמו שהוסבר לכם בישיבה.  מר אריאל הילדסהיימר:



 וגו חברת התמלולל           עיריית רעננה                                                                              
 30.01.2022ישיבת מועצה שלא מן המניין 

 
 

 96 
 

 

  6-ולכן לא ניתן. גם ההצעות שלכם אחרי שאני בא, הסתכמו בסדר גודל של כ מר יוסי מזרחי: 

חוזר   אני  ולכן  שוב,  אומר  אני  לכן  השמירה.  אגרת  העדר  את  לממן  יכול  לא  הזה  הדבר   .₪ מיליון 

ניתן בתקציב הקיים לבוא ולעכל מיליון ₪ של קיצוץ. אתם צריכים להבין, התקציב    12  ואומר, לא 

ה מכ  880-של  מורכב   ,₪ כ  440-מיליון  של  גודל  סדר  עוד  קבוע.  שהוא  עבודה  שכר   ₪  420-מיליון 

מיליון ₪ זה הוצאות קשיחות, לא יעזור לנו. משמעות של הוצאות קשיחות זה או ברווחה או בחינוך  

ה, מדובר על העדר הכנסה. לדוגמא, בתרבות ובספורט כל  או הוצאות שלמעשה אי קיומם גם יהיה זה

מיליון ₪ כל התקציב הגמיש שעומד לרשותנו,    20פעילויות החוגים. בסך הכל יש לנו סדר גודל של  

כל   ואת  הקיץ,  אירועי  כל  את  גם  העניין  לצורך  בתוכו  כולל  הוא  התמיכות,  את  בתוכו  כולל  שהוא 

, סקרתי את התקציב על פי  -כיוצא בזה. אם אני מרכז את ההאירועים למיניהם, כיבוד, משרדיות ו

  -סעיף סעיף, וכל אחד שוב מוזמן לבוא, לא בזום, כי בזום אי אפשר לנהל שום דבר

 

 איך שתרצה.    דובר:

 

מיליון   20-אתם מוזמנים לבוא ולשבת, כל התקציב הגמיש שעומד לרשותנו כ מר יוסי מזרחי: 

די לקיים את אגרת השמירה, לא מעשי, לא ניתן. לכן אני חוזר ואומר,  ממנו, כ  ₪60%. לבוא ולצמצם  

ושוב אני מדבר מההיכרות של המספרים, לא מדבר מההיכרות מהשאיפות של כל אחד ואחד מה הוא  

לעכל   ניתן  לא  להעביר,  אם    12רוצה  זה.  את  עברנו  כולנו  זה,  את  יודעים  כולנו  בתקציב,   ₪ מיליון 

הדב  נכון,  היה  הזה  חריגה  הדבר  העלאה  אותה  את  אישרנו  פה  כולנו  כאשר  נעשה.  גם  היה  הזה  ר 

  -2019-בארנונה שנעשתה ב

 

 מי זה כולנו?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מי שהיה בקואליציה.   מר יוסי מזרחי: 
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 חוץ ממך.    דוברת:

 

   -אנשים הצביעו נגד אגרת השמירה 7אבל  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ה קשור? מה זה קשור? מה ז מר חיים ברוידא: 

 

  -ועוד הערה מר יוסי מזרחי: 

 

 כי למה אז לא טרחתם להסביר, כי היה לך רוב?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -אני מסביר לך, אתם קבוצה, אולי אחד מכם מבין בכלכלה מר חיים ברוידא: 

 

 לא נתת לנו לדבר.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

לכלה, אתם לא מבינים, יושב לך פה גזבר העירייה, הוא  אתם לא מבינים בכ מר חיים ברוידא: 

 לא איש פוליטי, הוא מסביר לך שזה לא ניתן. זה לא ניתן רונית. 

 

 תשמע מה אומרים עליך.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -אני חוזר ואומר, לא ניתן לקצץ מר יוסי מזרחי: 

 

 רק דברים טובים.   מר חיים ברוידא: 
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   -רוצים לשמורכאשר  מר יוסי מזרחי: 

 

 אני אראה לך את הסקר האחרון...  מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, תנו ליוסי לסיים.   גב' ענבר הוכברג: 

 

   -כאשר רוצים לשמור על אותה רמת שירות לתושב מר יוסי מזרחי: 

 

 אני רוצה לראות.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

יקיון, ואותה רמת גבייה ורמת  אני מדבר, אותה רמת שירות, זה אותה רמת נ מר יוסי מזרחי: 

של   גם  הנושא  עכשיו  לקצץ.  ניתן  לא  הזה,  הקיים  המצב  על  לשמר  רוצים  עוד  כל  מהחוגים,  גבייה 

ב שבוצעה  החריגה  הארנונה  העלאת  נושא  עולה  הזמן  כל  הארנונה.  שאמור  2019-העלאת  לכאורה   .

חר מכן מבטלים אותה, אל  להחזיר את זה לתושב. בינינו, אם עושים העלאת ארנונה, כדי ששנה לא 

 תעשו העלאת ארנונה.  

 

 תודה רבה.  מר ניר קריסטל: 

 

של  מר יוסי מזרחי:  הרגיל  התקציב  בתוך  מובנה  גירעון  לכסות  נועדה  הארנונה  העלאת  כי 

 העירייה. 

 

 זה מה שאתם ביקשתם מאיתנו אז.  מר ניר קריסטל: 

 

ת הקדנציה יש גירעון וכולנו יודעים אנחנו קיבלנו, בתחילת הקדנציה, בתחיל מר יוסי מזרחי: 
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 שיש גירעון מובנה בתוך התקציב. 

 

 על איזה גירעון אתה מדבר?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 גירעון רגיל.  מר יוסי מזרחי: 

 

 השארתם לעירייה.    מר אילן כהן:

 

 כן, גירעון שוטף.   מר יוסי מזרחי: 

 

 איך גירעון שוטף?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -כי אם לצורך העניין י מזרחי: מר יוס

 

 שהשאירה לעירייה.    מר אילן כהן:

 

  -ישנם תב"רים שמשרתים אותי, זה גירעון. אם אנחנו נמצאים מר יוסי מזרחי: 

 

 אבל התקציב השוטף אתה חתמת על דו"ח עם עודף. הראו לך דו"ח עם עודף.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 על מה את מדברת?   מר חיים ברוידא: 

 

   -הבנתי שזה תב"ר, אבל תב"ר מחכים, עוצרים קצת גב' רונית ויינטראוב: 
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  -רונית, זה כמו שאת נכנסת עכשיו לבית מרקחת ואת רוצה לקנות מר חיים ברוידא: 

 

  -זה קודם, לא, אתה לא מבין גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ואת רוצה לקנות חלב, אין שמה חלב.  מר חיים ברוידא: 

 

 זה כמו התנהגות עם משכנתא.  נטראוב: גב' רונית ויי

 

 את לא מבינה. רונית, אתם לא מבינים.  מר חיים ברוידא: 

 

 רונית, כולנו יודעים על מה מדובר.  מר יוסי מזרחי: 

 

   -אתה מצטלם על יד כל... שהתב"רים האלה גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -רונית, אני יודע שכואב לך  מר חיים ברוידא: 

 

 אתה מצטלם... כאילו זה שלך.  נטראוב: גב' רונית ויי

 

 אני יודע שכואב לך שאני מצליח.  מר חיים ברוידא: 

 

 כל מה שבילסקי בנה, אתה מצטלם על מה שבילסקי בנה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -ליבי מר חיים ברוידא: 
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 לפחות תגיד לו תודה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ליבי, ליבי עליך, קדימה.  ליבי, ליבי עליך.  מר חיים ברוידא: 

 

 סיימת?  מר מיכאל רייזמן: 

 

 לא, אני רוצה לסיים.   מר יוסי מזרחי: 

 

 בוא תסיים.  מר מיכאל רייזמן: 

 

תודה רבה מיכאל. אני אומר שוב, ההעלאה הזאתי נועדה לעזור לנו, ולצמצם   מר יוסי מזרחי: 

השתנו הדברים בצורה שזה פתר לנו  את הגיבנת שאנחנו סוחבים. לא נמצא פתרון אחר לזה, ומאז לא

עכשיו   עיר שגדלה,  עיר שגדלה במהירות,  גדלה,  עיר  אין תוספת הכנסות. אנחנו  הגיבנת.  בעיית  את 

   -שנים האחרונות 3-4מתווך של  10%האוכלוסייה שלה גדלה בסדר גודל של 

 

 והתושבים החדשים לא משלמים ארנונה?   גב' דבי סלוצקי: 

 

 זה קשור.  מה מר חיים ברוידא: 

 

   -כל מגורים כידוע לך מר יוסי מזרחי: 

 

 זה הפסד.  מר חיים ברוידא: 

 

 זה גירעוני.  מר יוסי מזרחי: 
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 זה הפסד, זה הפסד.   מר חיים ברוידא: 

 

 אתה לא...  גב' דבי סלוצקי: 

 

כל תושב בסוף הוא צורך יותר שירותים ממה שהוא משלם. מה שמאזן את   מר יוסי מזרחי: 

ו זה הארנונה שאינה ממגורים. והארנונה שאינה ממגורים לא גדלה באותו קצב, לוקח  הדברים האל

 לה את הזמן להתעורר.  

 

 מה היחס היום?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אינו ממגורים.  45%מגורים  55%לוקח את הזמן, היחס היום סדר גודל של  מר יוסי מזרחי: 

 

 וזה היה יותר גרוע אגב.   מר חיים ברוידא: 

 

אז  מר יוסי מזרחי:  זה,  את  להפוך  כשנוכל  המטוטלת.  את  להפוך  צריכים  אנחנו  עדיין  אבל 

 באמת אפשר לדבר על הקלות. 

 

  -אז תתאמץ שם ולא לבוא גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מתאמצים.  מר יוסי מזרחי: 

 

 ולא על הגב של התושבים ועל העסקים.  גב' רונית ויינטראוב: 
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   -ויקטיםישנם פר מר יוסי מזרחי: 

 

 ושהעסקים יספרו לך כמה עולה להם...  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 עם ועוד פרויקטים, קדימה. -אינפיניטי, אמדוקס, גבע מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

כל מה שהיה תקוע שוחרר, קדימה. יוסי, אני חושב שהדברים שאתה אמרת  מר חיים ברוידא: 

  -מובנים

 

י אומר שוב, לכן כתוצאה מזה שלמעשה כרגע התקציב שוב הוא ללא אז אנ מר יוסי מזרחי: 

אותה אגרת שמירה, באותה סיטואציה שהיינו טרום, כמו שהיינו בישיבה הקודמת. לפיכך התקציב  

 הזה אינו בר יישום, ואינו בר הצבעה, ולכן הוא לא יעלה להצבעה. 

 

 עכשיו אני רוצה, אפשר להעיר משהו?  מר מיכאל רייזמן: 

 

   -206, סעיף 206סעיף   מר אלי אלוש:

 

  -למה העליתם את זה להצבעה גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -רגע, רגע, רגע מר ניר קריסטל: 

 

 אז למה זה עלה להצבעה בוועדת כספים?  גב' רונית ויינטראוב: 
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 הם לא ידעו שזה לא יעבור, שנייה. אפשר לענות? אפשר להגיד משהו?   מר מיכאל רייזמן: 

 

 בטח, בטח שאתה יכול לענות.  חיים ברוידא:  מר

 

יוסי, אנחנו יש לנו הרבה מאוד שעות לי ולך. ובמהלך השעות שהיינו  מר מיכאל רייזמן:  תראה 

ביחס, אז אתה מכיר את השקפת עולמי, אתה מכיר בדיוק את מה שאני חשבתי שיקרה בעירייה. אני 

אני מדבר על זה, מתחילתה של הקדנציה. דיברתי  עירייה, כבר שנים  דיברתי על נושא של התייעלות ב

על התייעלות, הכנו תכנית התייעלות. ומה לעשות לא הצליח, לא עשיתם את זה. לא גרמתם לשום  

התייעלות. ואני חושב שבמידה והעיר הזאתי הייתה יודעת לעבוד עם תכנית התייעלות מסוימת, כפי  

ול להתקיים. אז יכול להיות שנכון לעכשיו קיים  הנראה רק כשיש איזה שהוא סד, אז הדבר הזה יכ 

סד מסוים, שהעירייה התקציב שהגשת, מכיוון שאגרת השמירה היא לא מאוזנת, וזה גם בדקנו לפני  

חודש היא לא מאוזנת. אני חושב שמה שצריכים לעשות היום בעירייה, לקחת את תקציב העירייה,  

הש אגרת  הכנסת  שיש,  ההכנסות  על  בדיוק  תקציב  להסתכל  בונים  איך  ולראות  קיימת,  לא  מירה 

היום   יודעים  אתם  דבר.  שום  עשיתם  לא  אחר,  תקציב  בניתם  לא  אתם  עושים,  שאתם  מה  אחר. 

וידעתם גם פעם קודמת, שאגרת השמירה לא עברה. היה לכם חודש להתארגן להכין תקציב אחר, לא  

בכלל לא עולה להצבעה, מכיוון הכנתם החודש תקציב אחר. מן הסתם אני התקציב הזה אני מבין ש

שאין לך כיסוי של הכנסות לדבר הזה. אבל יש עוד סעיף אחד בסדר היום, שאתה בטח רצית להעלות, 

 של אשראי.  5%את הנושא של 

 

 רזרבה.   מר אלי אלוש:

 

אנחנו חושבים שהעיר רעננה באמת צריכה שיהיה לה איזה שהוא קו אשראי,   מר מיכאל רייזמן: 

   -של קבל אשראי 5%-ו חושבים, אני יש לי איזו הצעה לגבי הולכן אנחנ
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 אוי תודה רבה, תודה רבה, זה ממש מרגש.   מר חיים ברוידא: 

 

  -2021לגבי האשראי לפי התקציב של  5% מר מיכאל רייזמן: 

 

 זה ברור.  מר יוסי מזרחי: 

 

  -ולא לתקציב מר מיכאל רייזמן: 

 

 ברור.  מר יוסי מזרחי: 

 

 זה ברור.  לדסהיימר:מר אריאל הי

 

מהתקציב, התקציב כרגע לא   5%לא, אל תגידו ברור. כאן בהצעה מדובר על   מר מיכאל רייזמן: 

  -קיים

 

 , אנחנו...  2021התקציב שבתוקף זה תקציב  מר יוסי מזרחי: 

 

אז אני אומר, אז אני אומר, אנחנו אנשים אחראיים, חושבים שהעיר צריכה,   מר מיכאל רייזמן: 

 זה נורא מצחיק.  חיים, 

 

 תשמע איך אתה יכול להגיד את הדברים האלה?   מר חיים ברוידא: 

 

  -אתה יכול מר מיכאל רייזמן: 

 



 וגו חברת התמלולל           עיריית רעננה                                                                              
 30.01.2022ישיבת מועצה שלא מן המניין 

 
 

 106 
 

  -אתה יכול להגיד את הדברים האלה, תשמע אתה, תקשיב מר חיים ברוידא: 

 

שאמרת   מר מיכאל רייזמן:  מקווה  אני  טוב.  היום  מפה  יצאתי  יודע...  אתה  להגיד...  יכול  אתה 

 ד מבין בכלכלה התכוונת אליי. שאח

 

 לא.  מר חיים ברוידא: 

 

 אה לא.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 לא, לרונית ויינטראוב, לרונית ויינטראוב.   מר חיים ברוידא: 

 

 הוא מתכוון...   מר ניר קריסטל: 

 

גאון  מר חיים ברוידא:  הוא  אדמה  על  אקזיט  שעושה  מי  כל  לא  ויינטראוב.  לרונית  התכוונתי 

 דימה יאללה.  כלכלי, ק

 

 אנחנו כולנו לא מבינים בכלום, אנחנו במקרה פה.   מר ניר קריסטל: 

 

 טוב יאללה מספיק.   מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

 חבר'ה אני אמשיך לענות לכם על הציניות שלכם בדיוק באותו דבר.   מר חיים ברוידא: 

 

 הכול בסדר חיים.   מר ניר קריסטל: 
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 . קדימה מר חיים ברוידא: 

 

ה מר מיכאל רייזמן:  , אהלן  2021לפי תקציב של    5%-האם אתם רוצים להעלות את הנושא של 

 וסהלן. 

 

 הוא מחויב בזה בחוק, אין פה...  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אפשר להתייחס? אני רוצה להתייחס בבקשה.   מר ניר קריסטל: 

 

לפרוטוקול   מר חיים ברוידא:  רק  רוצים  אנחנו  כן,  אוקיי.  שלא  כן,  דברים  לגבי  לכם  להגיד 

 עשינו, אז בוא תקריא את הדברים. 

 

אנחנו בקצרה עם תכנית התייעלות של עשרות מיליונים בשנה, גם ברכש, גם  מר אריאל הילדסהיימר:

   -במכרזים, גם בהתקשרויות, גם בצמצום בכוח אדם. חלק מהדברים גם ראית. ותודה באמת לכל

 

 ים לא ראיתי. את רוב הדבר מר מיכאל רייזמן: 

 

  -אל תפריע לי מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא ראינו.  מר מיכאל רייזמן: 

 

  -אל תפריע לנו מר אריאל הילדסהיימר:
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 את רוב הדברים לא ראינו.  מר ניר קריסטל: 

 

 לא ראינו.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 לא ראינו.  מר ניר קריסטל: 

 

  אתה חושב שזה היה, לא היה. מר מיכאל רייזמן: 

 

   -חבר'ה שלחנו, שלחנו מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא היה.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 יש מקומות שהיה מנהל... מונה סגן מנהל אגף?... מנהל סגן מנהל.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 כן, צריך, צריך גם כן. צריך גם לקדם אנשים, צריך גם לקדם אנשים.   מר חיים ברוידא: 

 

 ... עוד נדבר על מינהל תקין.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 צריך לקדם אנשים.   מר חיים ברוידא: 

 

 עוד נדבר על מינהל תקין. אנחנו על מינהל תקין נדבר איתך.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 חבר'ה אמרתם שמדברים ולא מפריעים.  מר אריאל הילדסהיימר:
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 יאללה קדימה בוא תקריא.  מר חיים ברוידא: 

 

  -היית שותף בישיבות הנהלה, היית שותף בוועדות. הצגנו למעלה יימר:מר אריאל הילדסה

 

 רוצים להזכיר לו, רוצים להזכיר לו.  מר חיים ברוידא: 

 

מ מר אריאל הילדסהיימר: למעלה  ותודה    30-הצגנו  ברכש,  אדם  בכוח  שנה,  בכל  התייעלות   ₪ מיליון 

 הם.  גדולה לכל העוסקים במלאכה. יש פה תכניות שלמות שעמדנו ב

 

 רק לא נתנו ליישם את זה.  מר מיכאל רייזמן: 

 

   -רד לשטח, תלך לתמר מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא נתנו ליישם את זה.   מר מיכאל רייזמן: 

 

תקנים התייעלה. עשתה    12לך למנהלת אגף תרבות, שמה היית, תשאל אותה   מר אריאל הילדסהיימר:

ביו היה,  לא  והמכרזים,  ההתקשרויות  בכל  בכל  סדר  סדר  עשינו  בקבלנים,  באאוטסורסינג,  עצים 

הדברים האלה. למה משרד הפנים החליט להביא מעמד של עיר איתנה לרעננה? בדיוק בגלל הדברים 

 האלה. 

 

 כמו שכל השנים היא הייתה.  מר מיכאל רייזמן: 

 

   -חבר'ה בכל האגפים מר אריאל הילדסהיימר:
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 -נכון. היא עמדהלא נכון, לא נכון. לא  מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

 אתה זומנת לשימוע.   מר חיים ברוידא: 

 

 כל השנים היא עיר איתנה.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 זומנת לשימוע.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -בקדנציה שלך כשאתה סיימת מר חיים ברוידא: 

 

 אפילו יום אחד לא היה.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 לך כשאתה סיימת הבאת אותנו לברוך הכי גדול. בקדנציה ש מר חיים ברוידא: 

 

 לא היה יום אחד שהיא...   מר מיכאל רייזמן: 

 

המספרים,  מר אריאל הילדסהיימר: ואלה  האמת,  זו  סדר,  עשו  המנהלים...  את  תשאל  לשטח,  תרד 

 וצריך להגיד את זה.  

 

   -אוקיי יאללה חבר'ה מר חיים ברוידא: 

 

 קשה?  אפשר להתייחס בב מר ניר קריסטל: 
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 מהתקציב.   5%אישור מסגרות אשראי בגובה  מר חיים ברוידא: 

 

 סליחה, אני רוצה להתייחס לסעיף הקודם.   מר ניר קריסטל: 

 

 אוקיי יאללה.   מר חיים ברוידא: 

 

מיליון ₪. האופוזיציה    841-עמד תקציב העירייה על כ  2021תודה רבה. בשנת   מר ניר קריסטל: 

₪, וזאת מבלי שיהיה צורך לגבות את אגרת    30,615,000-ב  2022ת  מציעה להגדיל את התקציב לשנ

השמירה, וכמובן ששירות סיירת הביטחון יכול וחייב להמשיך כסדרו באופן מלא וללא שום שינוי.  

למול השנה שעברה. הצעתכם הנהלת  בודד,  אחד  על קיצוץ אפילו של שקל  לא מדובר  להבין  חשוב 

התקציב   את  להעלות  הינה  עוד    42,115,000-בהעירייה  מהתושבים  לגבות  כלומר   ,₪11,500,000    ₪

מעבר למה שהאופוזיציה שהיום הינה רוב במועצת העיר מסכימה לו. השאלה הנשאלת היא מה יעשו  

   -מיליון ₪ 11עם עוד 

 

 אתה..., אם הוא עונה אתה...   : גב' דרורה כהן

 

מבין מה מסבירים לו, זה מה שמשגע  לא, חבל על הזמן, מסבירים לו והוא לא מר חיים ברוידא: 

 אותי. 

 

  -אתה מוכן לתת לי להביע את דעתי הבלתי מלומדת מר ניר קריסטל: 

 

 אתה מביע את דעתך, אבל אתה לא מבין בכלכלה, ואתה זורק דברים.   מר חיים ברוידא: 

 

  -אתה מוכן לתת לי להסביר את ה מר ניר קריסטל: 
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בכל מר חיים ברוידא:  מבין  לא  רק  אתה  שהיית  להיות  יכול  מה  מספרים.  זורק  אתה  כלה, 

 בחיבור בבית ספר, ואתה לא יכול לכתוב חיבור ולשכנע את הדברים האלה.  

 

בינינו זה אתה, העיתונאי בינינו זה אתה, אתה חזק בדיבור,  לא, חזק בחיבור   מר ניר קריסטל: 

 תן לי בבקשה לדבר.  

 

 יאללה אוקיי.   מר חיים ברוידא: 

 

עם   ריסטל: מר ניר ק יעשו  מה  היא  הנשאלת  השאלה  נכנסים    11.5תודה.  הם  גם   ,₪ מיליון 

עוד   מפנים  הם  כלומר  השוטף,  להם.    11.5לתקציב  מסכימה  לא  שהאופוזיציה  להוצאות   ₪ מיליון 

וארכה   בזום,  העירייה  הנהלת  עם  שקיימנו  לא    3בישיבה  בהם  מאוד,  רבות  הצעות  העלינו  שעות. 

  -ד בודד למול תקציב השנה שעברה. כל הוויכוח בינינו ולו שקל אח  ביקשנו לקצץ

 

 תקציב אבל תסתכל, אבל תקשיב זה הקלטות שלך.   מר חיים ברוידא: 

 

 לא ביקשת לקצץ...   מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -אתה לא יכול מר חיים ברוידא: 

 

  -... לדבר מר מיכאל רייזמן: 

 

   -אבל לא אבל תקשיב מר חיים ברוידא: 
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  -תן לו לדבר רייזמן: מר מיכאל 

 

  -לקחנו מר חיים ברוידא: 

 

  -הנה התשובה לשאלתך, שאלת עניתי מר ניר קריסטל: 

 

   -לקחנו את ההקלטה מר חיים ברוידא: 

 

   -אבל אל תפריע לו מר מיכאל רייזמן: 

 

 לקחנו את ההקלטה וזה ציטוטים ממך.  מר חיים ברוידא: 

 

 ז אני מסביר.  אז הנה, הנה, הנה, הנה, א  מר ניר קריסטל: 

 

 זה ציטוטים ממך, מה אתה רוצה?  מר חיים ברוידא: 

 

אז אני עונה לשאלתך, אדוני ראש העיר רק תקשיב. כל הוויכוח בינינו נובע על   מר ניר קריסטל: 

מיליון ₪. ברור לכל בר דעת,    42.1מיליון ₪ או האם    30.5כמה יהיה הגידול, כלומר האם הוא יהיה  

ל היקף הגידול, כלומר כולנו תומכים בגידול ואין ויכוח על קיצוצים, הרי ברור  שכאשר הוויכוח נסב ע

ודוגמאות לשינויים הנדרשים שהתייחסו רק  מאליו שאין כאן בעיה לכאורה. ראשית הצגנו הצעות 

לדעתנו לאשר תקציב   היה  ניתן  בנקל  לפרטים הקטנים, שכן  נכנסנו כמובן  ולא  לסעיפים מהותיים, 

מיליון ₪,   11.5ו מדברים על גידול. שנית, כאשר מדובר על פער בין הצדדים שנסב על  כאמור, כי כולנ

  -בלבד מהצעת התקציב, הרי כל מי שמבין 1.3%המהווים 
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בכלכלה   מר חיים ברוידא:  מבין  לא  אתה  פעם,  עוד  לך  תקציב   1.3%נסביר  זה  יכול,  לא  אני 

 קשיח. 

 

 אתה מוכן לתת לי לדבר?   מר ניר קריסטל: 

 

 אבל אתה מדבר דברים שהציבור יחשוב שאתה מבין.  ר חיים ברוידא: מ

 

 הציבור, אני אשמח להראות לציבור.  מר ניר קריסטל: 

 

   -הסביר לך כרגע כמו מר חיים ברוידא: 

 

 אני אשמח להראות לציבור את המספרים.   מר ניר קריסטל: 

 

  -הסביר לך כרגע גזבר העירייה מר חיים ברוידא: 

 

 זו הדרך שלך לעלוב באנשים כשהם...  יינטראוב: גב' רונית ו

 

 הסביר לך גזבר העירייה כרגע.  מר חיים ברוידא: 

 

 למה... בוא תגיד למה...   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מיליון ₪, למה אתה לא מבין.   20מדובר על  מר חיים ברוידא: 

 

 תן לי בבקשה לדבר.   מר ניר קריסטל: 
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 מבין? למה אתה לא מבין את זה?  למה אתה לא  מר חיים ברוידא: 

 

 למה העלית את...   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -הוא מסביר לך ואתה חוזר בחיבור שאתה כותב מר חיים ברוידא: 

 

  -אני מבקש להמשיך את דבריי מר ניר קריסטל: 

 

 על דברים שהם לא קשורים.  מר חיים ברוידא: 

 

   -באופן מסודר ומכובד מר ניר קריסטל: 

 

אבל אתה אומר דברים שהציבור יחשוב שאתה מבין. הציבור עוד יחשוב שמה  ים ברוידא: מר חי

   -שאתה אומר זה נכון, הוא הסביר לך כרגע

 

 אתה באמת...  מר ניר קריסטל: 

 

 כרגע הסביר לך.   מר חיים ברוידא: 

 

 תן לציבור לשפוט.   מר ניר קריסטל: 

 

 למה אתה מזלזל בציבור?     דוברת:
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   -הוא הסביר ידא: מר חיים ברו

 

 תן לציבור לשפוט.   מר ניר קריסטל: 

 

  -הציבור לא מבין, הוא מבין מר חיים ברוידא: 

 

 .  תן לציבור לשפוט מר ניר קריסטל: 

 

 חבר'ה אני לא אגבה מכם כסף.  מר חיים ברוידא: 

 

 מה הציבור מבין, שכל מה... מוציא מהפה זאת אמת?  מר ניר קריסטל: 

 

  -ציבור לא מבין רק מה שאתה אומרה מר מיכאל רייזמן: 

 

 נכון.  מר ניר קריסטל: 

 

 הוא מבין גם מה שהוא אומר.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 מה שהוא אומר.   מר חיים ברוידא: 

 

  -לא מר מיכאל רייזמן: 

 

 תודה רבה.  מר ניר קריסטל: 
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  -רגע מר מיכאל רייזמן: 

 

 לא אני אמרתי, אמר גזבר העירייה.  מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

הוא מבין מה שהוא אומר, הציבור מבין את מה שהוא אומר, ומבין כמה זה   מר חיים גולדמן: 

 שטויות. 

 

אבל אני מבקש להמשיך את הדברים שלי, תודה. אבל, יוסי חברים בבקשה.  מר ניר קריסטל: 

ור, ולכספי ציבור יש אבל מדובר על דיון עקרוני מבחינתנו, על הוצאות ובזבוזים מיותרים מכספי ציב

 להתייחס בחרדת קודש.  

 

 דמגוג, דמגוג.   מר חיים ברוידא: 

 

 עכשיו אני אמשיך? סבבה, דמגוג.  מר ניר קריסטל: 

 

  -אוקיי, אבל רוצה להסביר לציבור... מר חיים ברוידא: 

 

 דמגוג.  מר ניר קריסטל: 

 

 זה דמגוגיה.  מר חיים ברוידא: 

 

 שותך?  אפשר להמשיך בר מר ניר קריסטל: 
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 בטח.  מר חיים ברוידא: 

 

   -מודה לך. דוגמאות, מיליוני שקלים, מיליוני שקלים מר ניר קריסטל: 

 

 סליחה, הוא מדבר.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ניר מדבר.   : גב' דרורה כהן

 

  -חברים מר ניר קריסטל: 

 

 קדימה, תנו לניר לדבר.   מר חיים ברוידא: 

 

כמ מר ניר קריסטל:  אבל  הוצאות בבקשה.  על  מבחינתנו  עקרוני  דיון  על  מדובר  שאמרתי,  ו 

מיליוני  דוגמאות,  קודש.  בחרדת  להתייחס  יש  ציבור  ולכספי  ציבור,  מכספי  מיותרים  ובזבוזים 

   -שקלים לחגיגות

 

 פקידות במשרד שאסור לך להביא.   2כולל  מר חיים ברוידא: 

 

  -מיליוני שקלים לחגיגות המאה מר ניר קריסטל: 

 

 איך אתה...  ברוידא:  מר חיים

 

כסדרם.   מר ניר קריסטל:  מתקיימים  האירועים  שאר  כל  העצמאות, כאשר  יום  אירועי 

ידע, מרוץ רעננה ואירועי ספורט, חגיגת הכליזמרים, אירועים שונים במינהל קהילה ועוד ועוד. אעדל
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יוני שקלים  במקום שכל אלה יקבלו את התוכן של שנת המאה, מבוקש להוסיף על כל אלה עוד מיל

   -לעוד חגיגות. עוד מאות אלפי שקלים מעבר לכל אלה לעוד אירועי תרבות

 

 -95-מה עשו בשנת ה מר חיים ברוידא: 

 

  -התקצוב של התרבות היה בחסר גב' ענבר הוכברג: 

 

   -תן לנו לבחור מר ניר קריסטל: 

 

   -שנים תקצוב תרבות בחסר ניר, מה לעשות גב' ענבר הוכברג: 

 

  -90-וה 59-מה עשו בשנת ה וידא: מר חיים בר

 

 לא תקצבו את התרבות.   גב' ענבר הוכברג: 

 

  בכסף הפרטי שלנו, אל תוסיפו מיסים כדי לממן עוד הופעות. מר ניר קריסטל: 

 

 ?  95-ו 90מה עשו בשנת  מר חיים ברוידא: 

 

   -מאות אלפי שקלים מר ניר קריסטל: 

 

 צה לתת לחגוג.  שנה לרעננה ואתה לא רו 100 מר חיים ברוידא: 

 

אני נותן לחגוג, וגם הצלנו תקציב. מאות אלפי שקלים שהולכים על קישוטי  מר ניר קריסטל: 
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  -מיליוני שקלים 2021-תאורה, וזאת למרות שאישרנו כבר ב

 

  -תגיד לציבור שביקשת מאיתנו לעשות את חגיגות המאה מר חיים ברוידא: 

 

 אתה לא תיתן לי לדבר?   מר ניר קריסטל: 

 

 ₪.  250,000-ב מר חיים ברוידא: 

 

 תן לי לדבר, הכול בסדר.   מר ניר קריסטל: 

 

 לא, אני רוצה שהציבור ידע.  מר חיים ברוידא: 

 

 כי יש לך מיליונים לאירועים.  מר ניר קריסטל: 

 

 הוא רוצה לחגוג זה בסדר, אבל בחושך.  מר חיים גולדמן: 

 

לקרוא קריאות ביניים? יש פה נבחר ציבור שמציג נראה לך שראש עיר צריך   גב' רונית ויינטראוב: 

 אג'נדה. 

 

יש פה נבחר ציבור, יש פה נבחר ציבור שמוכר מידע, שאין בינו לבין המציאות   מר חיים ברוידא: 

 קשר, והציבור צריך לדעת את זה. 

 

   כשהראיתי לך במספרים גם לי אמרת את זה, גם לי אמרת שאני לא מבינה. גב' רונית ויינטראוב: 
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 וצדקתי בכל הדברים.   מר חיים ברוידא: 

 

 אדוני ראש העיר אתה יו"ר הישיבה, אפשר להמשיך?  מר ניר קריסטל: 

 

 צדקתי בכל הדברים.   מר חיים ברוידא: 

 

 ... גם לדבי שהיא תואר שני בכלכלה ומינהל עסקים אמרת שהיא לא מבינה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ה לניר רונית.  את מפריע מר אריאל הילדסהיימר:

 

וזאת  מר ניר קריסטל:  תאורה,  קישוטי  על  שהולכים  שקלים  אלפי  מאות  להמשיך?  יכול  אני 

ב כבר  שאישרנו  שקורה    2021-למרות  מה  לד.  לתאורת  בעיר  התאורה  כל  להחלפת  שקלים  מיליוני 

הטוב.   הטעם  מגבול  חורגת  מהמקומות  שבחלק  לנראות  מעבר  אור,  בזיהום  גובל  כבר  בעיר  היום 

₪ ביחס   900,000-הוא גדל ב  2021תקציב הטיאוט לרחובות, צריך לגדול. השאלה היא בכמה. בשנת  

. אנחנו טוענים שביחס להוצאה  2021-מיליון ₪ ביחס ל  1.4אתם מבקשים עוד    2022. בשנת  2020-ל

לשנת    15.6של    ₪ ב  2021מיליון  שיגדל  ל  900,000-מספיק  נוספים,  מול    16.5-₪  הפער   .₪ מיליון 

לארגונים    500,000צעתכם  ה התמיכות  תקציב  בוריו.  על  האגף  את תקציב  אני מכיר  לי  תאמינו   ,₪

  -ומוסדות

 

 הם גדלו, השנה הם גדלו. השכונות גדלו.    מר אילן כהן:

 

 אני יודע.  מר ניר קריסטל: 

 

  -עוזי כהן  מר אילן כהן:
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הוספנו מר ניר קריסטל:  וכבר  יודע.  אני  יודע,  אני  יודע,  אנחנו    900,000  אני  והשנה  השנה,   ₪

 ₪.  900,000מציעים להציע עוד 

 

 ואתה ביקשת תוספות, לא הספיק לך.  מר חיים ברוידא: 

 

 שנים זה אותו דבר, אותו תקציב.   4.5לפני   מר אילן כהן:

 

 ₪ לא היית מוכן להגדיל.  200,000תקשיב, אתה אפילו  מר ניר קריסטל: 

 

 נכון.  מר חיים ברוידא: 

 

   -תקציב התמיכות ניר קריסטל: מר 

 

 נכון, אז הנה נתתי לך, אתה רואה הייתי בסדר.   מר חיים ברוידא: 

 

 תקציב התמיכות לארגונים ומוסדות, תנו לי בבקשה לסיים עד הסוף.   מר ניר קריסטל: 

 

 לא, יש לך חיבור, הוא חייב לקרוא אותו עד הסוף.   מר חיים ברוידא: 

 

   -ידו מה שאתם רוצים. תקציב התמיכותאחרי זה תג מר ניר קריסטל: 

 

 ככה כל ישיבה.   מר חיים ברוידא: 
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   -חיים, בסדר אני מר ניר קריסטל: 

 

   -לא, ניר אתה יודע מר חיים ברוידא: 

 

 אני לעולם לא אגיע לרמתך בחיבורים, אבל בוא אני לא מתיימר. מר ניר קריסטל: 

 

   -לא, בסדר. תשמע אתה מר חיים ברוידא: 

 

  -תקציב התמיכות לארגונים ומוסדות ריסטל: מר ניר ק

 

 אתה מוכר לוקשים לציבור עם כל הדברים האלה, אני חייב להגיב.   מר חיים ברוידא: 

 

  -אתה חייב מר ניר קריסטל: 

 

  -אני חייב כראש העיר להגיב לך, אתה מוכר לוקשים, אתה יושב מר חיים ברוידא: 

 

   -חייב לתת לו רשות דיבור לא, כראש העיר אתה גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -אתה יושב כל פעם וכותב חיבור מר חיים ברוידא: 

 

 ולהתנהג...  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ראש העיר...  גב' דבי סלוצקי: 
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אתה לא יכול לשבת ולקרוא קריאות כאילו אתה יושב בטריבונה. אתה ראש  גב' רונית ויינטראוב: 

  -העיר

 

  -אני מר חיים ברוידא: 

 

 תכבד את עצמך קודם כל.   ' רונית ויינטראוב: גב

 

 חבר'ה אתם שמתם את עצמכם על טריבונה.   מר חיים ברוידא: 

 

 אל תדבר איתו כאילו הוא מדבר בטריבונה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני יכול להמשיך?   מר ניר קריסטל: 

 

   -תקשיבי לבוא מר חיים ברוידא: 

 

 ח.  ... בגסות רו גב' רונית ויינטראוב: 

 

 חיים ברוידא אני יכול להמשיך בבקשה?   מר ניר קריסטל: 

 

 לבוא ולשבת פה ולדבר ולדבר ולדבר, גם אני יודע.   מר חיים ברוידא: 

 

 לא, אנחנו מדברים על...   גב' רונית ויינטראוב: 

 

כי הוא לא מבין בכלכלה, אני רוצה  מר חיים ברוידא:  נכון,  יגיד דבר שהוא לא  כל פעם שהוא 
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 את הדברים האלה לציבור.  להסביר

 

 אתה פשוט יורד נמוך.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 תגיד לי באיזה אוניברסיטה קיבלת את התואר שלך בד"ר לכלכלה.   מר ניר קריסטל: 

 

  -אני לא... באוניברסיטה, אני יושב פה מר חיים ברוידא: 

 

 כי ד"ר לכלכלה... אתה יכול לקבל...  מר ניר קריסטל: 

 

פה   ברוידא: מר חיים  יושב  עם    3אני  אחרונות  ידיעות  של  הכתבים  ראש  הייתי  ואני  שנים 

 מיליונים. 

 

 סבבה וואו.  מר ניר קריסטל: 

 

 -עם מיליונים ולא מר חיים ברוידא: 

 

   -תגידו, מה זה הדיון   דוברת:

 

 אפשר? אתה תיתן לי לדבר.  מר ניר קריסטל: 

 

 כן, קדימה כן.   מר חיים ברוידא: 

 

 תודה רבה, תודה רבה.   ריסטל: מר ניר ק
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  -ניר, ניר מר יוסי מזרחי: 

 

 לא, לא, אני מבקש לסיים את דבריי בלי הפרעות.   מר ניר קריסטל: 

 

 כל הנושאים האלה הופיעו פה.  מר יוסי מזרחי: 

 

 אני יודע.  מר ניר קריסטל: 

 

   -אם אתה רוצה שנדבר מר יוסי מזרחי: 

 

  -דבריי אני מבקש לסיים את מר ניר קריסטל: 

 

 אבל הוא אומר לך...   מר אריאל הילדסהיימר:

 )מדברים יחד(  

 

 אבל אומר לך יוסי שזה מנותק, ניר זה מנותק.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -אתה מנותק מהציבור, אתה מקריא, אתה עושה מהציבור מר חיים ברוידא: 

 

 אני מקריא כי כתבתי כדי שיהיה לי נוח.   מר ניר קריסטל: 

 

  -אתה מקריא את מה שאתה רוצה, אתה יושב כל פעם ים ברוידא: מר חי
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  -אני מקריא את מה שכתבתי. מה זה את מה שאני רוצה מר ניר קריסטל: 

 

  -כל ישיבת מועצה אתה יושב ואתה מר חיים ברוידא: 

 

 רצית שאני אכתוב את מה שאתה רוצה?   מר ניר קריסטל: 

 

  -אבל  תקשיב מר חיים ברוידא: 

 

 ניר זה מנותק, אומר לך הגזבר.  ל הילדסהיימר:מר אריא 

 

  -ניר, כל ישיבת מועצה אתה כותב חיבור ואתה מקריא אותו מר חיים ברוידא: 

 

   -סעיף התמיכות מר ניר קריסטל: 

 

   -והוא לא מחובר מר חיים ברוידא: 

 

 אני מודה לך שאתה מעריך את הזמן שאני משקיע בזה.  מר ניר קריסטל: 

 

 הוא לא מחובר למציאות, הוא לא מחובר למציאות.   א: מר חיים ברויד

 

 סבבה.  מר ניר קריסטל: 

 

 אבל אומר לך הגזבר.   מר אריאל הילדסהיימר:
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 אומר לך הגזבר, מה שאתה אומר זה דברים לא נכונים.  מר חיים ברוידא: 

 

  -ראש העיר מר ניר קריסטל: 

 

 מה אתה רוצה?   מר חיים ברוידא: 

 

לטעמנו תן   מר ניר קריסטל:  יכול  ולמוסדות  לארגונים  התמיכות  תקציב  בבקשה.  לדבר  לי 

   -מיליון ₪ 6.3לעמוד על 

 

 לפגוע בעמותות? לפגוע בעשרות עמותות? זה מה שאתה אומר?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לשקר? אתה מוכן להפסיק  מר ניר קריסטל: 

 

 אתה תוך כדי הישיבה...   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 למה הוא משקר? למה הוא משקר?  דא: מר חיים ברוי

 

 למה אתה אומר משקר?   גב' ענבר הוכברג: 

 

 אתה מוכר כל הזמן מידע שאין לו קשר למציאות.   מר חיים ברוידא: 

 

 אני אסביר, אני אסביר.   מר ניר קריסטל: 

 

שזה   מר חיים ברוידא:  אומר  זה  נכון?  שזה  אומר  זה  כתבת,  אם  מה  אז  נו  כתבת,  אם  מה  אז 
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  נכון?

 

 אני אסביר, אני אסביר.   מר ניר קריסטל: 

 

   -ניר, אתה מדבר  גב' מיכל ברם:

 

 אני רוצה להגיד לך, זה במשפט הבא, מה... נמצא פה.  מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  

 

 מנותק מהמציאות.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אני אסביר.  מר ניר קריסטל: 

 

   -יכול לתמוך או לאאני רוצה לדעת אם אני   גב' מיכל ברם:

 

 אז תני לי לענות.   מר ניר קריסטל: 

 

 שנים הייתה מתוקצבת בחוסר.  גב' ענבר הוכברג: 

 )מדברים יחד(  

 

והפעילות דלה מאוד, מה היה פה לצעירים? מה  גב' ענבר הוכברג:  התרבות מתוקצבת בחוסר, 

 היה פה לצעירים, תרבות דלה מאוד הייתה.  

 

 לסיים. חברים יש לי עוד דקה בדיוק, ואני מבקש לסיים.   אני מבקש מר ניר קריסטל: 
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 )מדברים יחד( 

 

  -אני מתנצל מר חיים ברוידא: 

 

 אני מבקש לסיים את דבריי.  מר ניר קריסטל: 

 

   -אני מתנצל שאני מתפרץ לדבריך, אבל כל פעם שאתה אומר דבר שקר מר חיים ברוידא: 

 

 תודה רבה.  מר ניר קריסטל: 

 

 אז אני לוחץ על הפעמון.   : מר חיים ברוידא

 

   -אוקיי, על הכיפאק מר ניר קריסטל: 

 

 זה הכול.  מר חיים ברוידא: 

 

 מצוין.  מר ניר קריסטל: 

 

 זה הכול.  מר חיים ברוידא: 

 

 מיליון ₪.   6.3-תקציב התמיכות לארגונים מול המוסדות יכול לעמוד על כ מר ניר קריסטל: 

 

 אתה מוכן לפרט?   מר חיים גולדמן: 

 



 וגו חברת התמלולל           עיריית רעננה                                                                              
 30.01.2022ישיבת מועצה שלא מן המניין 

 
 

 131 
 

   -כן. אני אפרט ר ניר קריסטל: מ

 

 לפגוע בעמותות בעשרות עמותות ברעננה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 רגע, רגע, רגע.  מר חיים גולדמן: 

 )מדברים יחד( 

 

 לא, לא, לא, ניר לא.   מר חיים ברוידא: 

 

 אז תנו לי לדבר.   מר ניר קריסטל: 

 

 ..  אתה מוכן לפרט כמה אתה רוצה להוריד. מר חיים גולדמן: 

 

 אני אומר כן, כן, כן, כן. אני עונה.  מר ניר קריסטל: 

 

 מה אתה עונה? מה אתה עונה? מה אתה עונה?   מר חיים ברוידא: 

 

  -אם תסתמו לרגע את הפה ותקשיבו מר ניר קריסטל: 

 

 מה אתה עונה? מה אתה עונה?  מר חיים ברוידא: 

 

 ניר זה יכול להצטרף לפרוטוקול.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לא יפה להגיד תסתמו, תגיד תבלמו, לא תסתמו.   מר חיים גולדמן: 
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 התמיכות בשנה שעברה.  תבלמו. בדיוק כפי שהיה תקציב מר ניר קריסטל: 

 

 -למשל מר חיים גולדמן: 

 

 כלומר.  מר ניר קריסטל: 

 

 תן, תן, דבר.   מר חיים גולדמן: 

 

 עת אפילו לא בשקל אחד בודד.  הפירוט בתקציב. כלומר אף עמותה לא נפג מר ניר קריסטל: 

 

 עמותות קורסות פה, עמותות קורסות.  מר חיים ברוידא: 

 

   -רגע דקה, דקה, דקה מר ניר קריסטל: 

 

 אין להם תקציב, אז איך ניתן להם תמיכות?   גב' ענבר הוכברג: 

 

  -דקה, אמרנו, עוד פעם הצעתנו מר ניר קריסטל: 

 

  -יודעתלא, זה מטריף אותי את  מר חיים ברוידא: 

 

  -היא להשאיר את תקציב התמיכות מר ניר קריסטל: 

 

 כי הוא אומר דברים שאין בינם לבין המציאות קשר.   מר חיים ברוידא: 
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בדיוק כפי שהיה. אין צורך להגדיל עוד תקנים באגף הדוברות וההסברה. אין  מר ניר קריסטל: 

   -צורך להגדיל הוצאות על הפקות טלוויזיה

 

   -לסגור את העמותות : מר חיים ברוידא

 

 הכול מגיע למאות אלפי שקלים.  מר ניר קריסטל: 

 

 שלא יהיה לכדורסל שלא יהיה לכלום.  מר חיים ברוידא: 

 

   -הצעה חדשה שלכם מר ניר קריסטל: 

 

 לפרק את סיירת הביטחון.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 -חבר'ה השקרנים זה אתם. הצעה חדשה שלכם מר ניר קריסטל: 

 ם יחד(  )מדברי

 

 אריאל, תנו לו לסיים לדבר.  גב' איילת  ארז סגן: 

 

 אני לא מסוגל לדבר ככה.   מר ניר קריסטל: 

 

אוקיי,   מר חיים ברוידא:  בושה.  נראה  שזה  אומרים  כבר  התושבים  יודע  אתה  קדימה,  חבר'ה 

 יוסי אתה רוצה להגיב לו? יוסי? 
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   -הצעה חדשה שלכם מר ניר קריסטל: 

 

 חבל על הזמן.  מר חיים ברוידא: 

 

הפנים  מר ניר קריסטל:  למשרד  מחר  נגיש  הזאתי  ההתייחסות  שאת  אחד,  דבר  מבטיח  אני 

 כבר. 

 

 -חבר'ה אנחנו ישבנו עם משרד הפנים, ראה משרד הפנים מר חיים ברוידא: 

 

 שנים של חוסר בתרבות, שנים של חוסר.   גב' ענבר הוכברג: 

 

 רגע שנייה דקה, דקה.   מר חיים ברוידא: 

 

  -הנושאים האלה שהעלית, העלית את זה הרי גם בדיון שעשינו מר יוסי מזרחי: 

 

 ולא קיבלתם אותם, זה בסדר זכותכם.  מר ניר קריסטל: 

 

 רגע, א' לא לא קיבלנו... דברים שכן קיבלנו.   מר יוסי מזרחי: 

 

 ונשארנו חלוקים.   מר ניר קריסטל: 

 

  -רגע מר יוסי מזרחי: 

 

 מיליון ₪.  10פער של  יש לנו מר ניר קריסטל: 
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לנו   מר יוסי מזרחי:  היה  שמה  מהנושאים  מאוד  הרבה  אבל  קיבלנו,  שכן  דברים  ישנם  רגע, 

תגובה שחלקם הם לא ברי יישום. אבל מאחר, אתם שוב, היה אמור להיות דיון לדון בדברים האלה,  

 אתם בחרתם לא לבוא לנושא. 

 )מדברים יחד(  

 

חושב  מר יוסי מזרחי:  אני  לשבת    ניר,  עוד  ואפשר  מאוחר  לא  כל  קודם  מאוחר,  לא  שעוד 

 ולדבר. 

 

אוקיי סבבה. תקשיב אני חייב להגיד לך שכמו שהדיון כאן מתנהל, ולא נתנו   מר ניר קריסטל: 

  -לי לסיים את דבריי, הדיון הבא

 

 אבל אתם כל הזמן אומרים שנציג ונציג ונציג, ואיפה ההצגות.  גב' ענבר הוכברג: 

 

 אני התייחסנו ברצינות לכל ההצעות וגם...   זרחי: מר יוסי מ

 

אוקיי   מר ניר קריסטל:  איתנו,  הבא  הדיון  התקיים,  כרגע  הזה  שהדיון  כמו  טוב,  לי  תקשיב 

 לפחות איתי, יכול להתקיים במשרד הפנים בירושלים. 

 

 טוב מאוד, הלוואי, הלוואי.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ין שום בעיה, אין בעיה. אין בעיה. מחר, מחר. אין שום בעיה, א מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  
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   -אוקיי חבר'ה מר חיים ברוידא: 

 

 הצבעה, אה אין הצבעה.   מר ניר קריסטל: 

 

 מהתקציב.   5%אישור מסגרות אשראי בגובה  .3

 

 מהתקציב.   5%אישור מסגרות אשראי בגובה  מר חיים ברוידא: 

 

 . 2021של  מר יוסי מזרחי: 

 

  -אני מבקש מגזבר העירייה  ים ברוידא: מר חי

 

 . 2021 מר יוסי מזרחי: 

 

 רגע, איזה תקציב? איזה תקציב?  מר מיכאל רייזמן: 

 

 מקורי.  2021 מר יוסי מזרחי: 

 

 מקורי.   2021שוטף  מר ניר קריסטל: 

 

 מקורי.  מר יוסי מזרחי: 

 

 .  1.1.2021-המקורי של ה מר מיכאל רייזמן: 
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 אמת.  מר יוסי מזרחי: 

 

 סבבה.  מר ניר קריסטל: 

 

 ברור.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 רגע תעלה להצבעה ותגיד את זה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מה להגיד.  מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, אמרת שאתה לא מעלה להצבעה את התקציב.   מר ניר קריסטל: 

 

 לא, אני מעלה את זה לתקציב.  מר חיים ברוידא: 

 

 , את התקציב אבל לא העלינו להצבעה.  בסדר מר ניר קריסטל: 

 

 לא עולה.  מר יוסי מזרחי: 

 

 לא, התקציב לא מעלים.   מר חיים ברוידא: 

 

 אוקיי, אז מסגרות אשראי, תודה רבה.   מר ניר קריסטל: 

 

 צריך להגיד איזה מסגרות.  גב' רונית ויינטראוב: 
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   -חבר'ה מי שנמצא בקשר עם משרד הפנים מר חיים ברוידא: 

 

 אל תהיו מאושרים ניר, זה יום עצוב זה עוד לא עבר.    : דרורה כהןגב' 

 

 זה באמת יום עצוב. אני מסכים איתך זה יום מאוד עצוב.  מר ניר קריסטל: 

 

 לא עלה התקציב לדיון.    : גב' דרורה כהן

 

 דרורה, זה יום מאוד עצוב.  מר ניר קריסטל: 

 

 חברים, דרורה דקה,  מר חיים ברוידא: 

 

 דרורה זה יום מאוד עצוב.   סטל: מר ניר קרי

 

מי שנמצא בקשר עם משרד הפנים רציף זה גזבר העירייה, שזוכה למחמאות   מר חיים ברוידא: 

 על כל מה שעשינו פה.  

 

 סבבה.  מר ניר קריסטל: 

 

אף   מר חיים ברוידא:  ישאל  ולא  אותו,  ישאל  הפנים  שמשרד  האוטוריטה  הוא  העירייה  וגזבר 

 ו האופוזיציה. זה מה שהוא יעשה. אחד מחברי הקואליציה א 

 

 או שכן או שלא.   מר ניר קריסטל: 
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 אז אני אומר לך, אז אני אומר לך.  מר חיים ברוידא: 

 

 הכול טוב.  מר ניר קריסטל: 

 

 ניר,...  מר מיכאל רייזמן: 

 

הוא   מר חיים ברוידא:  יוסי  גמור.  בסדר  טוב,  הכי  הכלכלן  להיות  יכול  אתה  לך.  אומר  אז 

   -ההאוטוריט

 

 נכון.  מר ניר קריסטל: 

 

בידיעה,  מר חיים ברוידא:  גם  נבנה  הזה  התקציב  זה.  לו  יגיד  הפנים  משרד  דבר  של  שבסופו 

והיינו בפגישה עם משרד הפנים, ככה שזה לא משהו שאנחנו באים. הצגנו להם את הדברים בצורה  

 הכי מושלמת והכי טובה.  

 

מהתקציב    5%רוצה אישור מסגרת אשראי בגובה  מצוין. לכן אני אומר, אני   מר ניר קריסטל: 

  -הקודם

 

 .  1.1.2021-שהוצג ב מר מיכאל רייזמן: 

 

 .  1.1.2021-שהוצג ב מר חיים ברוידא: 

 

 מיליון ₪.   840 מר יוסי מזרחי: 
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 מה?  מר חיים ברוידא: 

 

 מיליון ₪.   840 מר יוסי מזרחי: 

 

עבור להצבעה, מי בעד אישור מסגרות מיליון ₪. אוקיי, אז אני מבקש ל  840 מר חיים ברוידא: 

 מהתקציב?  5%אשראי בגובה 

 

 פה אחד.  מר ניר קריסטל: 

 

 קדימה, פה אחד תודה רבה. אני נועל את הישיבה.   מר חיים ברוידא: 

 

 מהתקציב.   5%מסגרות אשראי בגובה פה אחד לאשר החליטה מועצת העיר 

 

        

  ______________________          __ _ _ _________ _________ 

 מר אריאל הילדסהיימר                מר חיים ברוידא                       

 מנכ"ל העירייה                      ראש העיר                


